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ijšnji številki smo pisan o ireoanjskem 
Kulturnem domu, za nadomestilo katerega 
bi naj (zaradi denacionalizacije) morala Ob
čina Trebnje cerkvi plačati skoraj 200 milijo
nov SIT. Članek je dodobra razburkal javno
st, kljub temu pa nam ni uspelo dobiti uradne 
izjave niti ene - za ta primer - kolikor toliko 
kompetentne osebe. Se nam je pa zato us
pelo dokopati do uradnega dopisa Odvetni
ške pisarne Brecelj iz Ljubljane, ki v imenu 
Župnije Trebnje v pri

BO »GLASILO 
OBČANOV« 

VODILA 
POLITIKA ALI 

STROKA?
Glede na to, da je »Glasilo obča
nov« naša »konkurenca« oziroma 
sploh edini javni medij v občini Treb- 
nje, budno spremljamo, kaj se do
gaja z imenovanjem novega uredni
škega odbora. str.@in@ I
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Predsednica uprave 
Trima d.d. Tatjana Fink 
občanka meseca januarja 2007

V TREBNJEM (PRE)VEČ OROŽJA, 
POLICISTI ZELO pohvalno'. 

USPEŠNI PRI ODKRIVANJU str®

JGORTERSAR: "V GLASILU 
OBČANOV NE BO 
PROSTORA ZA REKLAME!"
Že v številnih medijih ste lahko prebrali, 
da je za glavnega in odgovornega 
urednika občinskega časopisa Glasilo 
občanov predlagan Igor Teršar, zato ni
ma smisla isto stvar ponavljati. Cajtng 
pa je želel izvedeti nekaj več... ®

ŠE ENA ČRNA TOČKA, TOKRAT NA MIRNI, 
ODPRAVLJENA S POMOČJO CAJTNGA
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BRAVO, KOMUNALA'.

Na pobudo našega 
občasnega dopisnika smo 
odkrili še eno takoimenovano 
črno točko. Matjaž K. je v 
mailu med drugim zapisal 
tudi: "Gre za kup smeti ob 
cesti Mirna - Mokronog pri 
Mirni (Sotla). Smeti tja nosi 
mirnski Tonček, ki jih name
sto cestarjev pobira ob cesti. 
Cestarji (ali pa tudi Komu
nala Trebnje) bi jih lahko vsaj 
na deponijo odpeljali." ®



P I N I N G
Finančni inženiring in svetovanje

RAČUNOVODSKE IN KNJIGOVODSKE STORITVE TER 
DAVČNO SVETOVANJE ZA S.P.. D.0.0. IN KMETE

Marjeta Smolič s.p., 040 720 744
• vodenje glavne knjige in saldakonti
• obračun osebnih dohodkov
• obračun DDV-ja I
• izpisi virmanov
• statistična poročila'
• vodenje osnovnih sredstev in drobnega inventarja
• izdelovanje vseh obračunov
• izdelovanje letnega poročila o poslovanju

Dobrava 22,8211 Dobrnič
Tel, 07 34 65 545, fax: 07 34 65 546
E-pošta: smolic.niarieta@volia.net

Na področju dolenjske
Iščemo

SODELAVCE ZADELO 
KOMERCIALISTA PRI 

PRODAJI VRHUNSKEGA 
STAVRNEGA POHIŠTVA, 
OKEN,VRAT IN ZIMSKIH 

VRTOV.
Lahko kot redna zaposlitev ali samostojno 

podjetje. Kontakt 041 703 680

Cenjeni lastniki malih živali!
Izognite se težavam, ki se redno in večkrat letno pojavl/ojo pri 
vaših ljubljencih, ko nastopi čas parjenja. Vam in vašim 
ljubljencem bo veliko prizanešeno, če boste pravočasno 
poskrbeli za kastracijo oz. sterilizacijo mačk ali psov.
Rešitev, ki prinaša mirnejši spanec, manjše nevarnosti za 
nastanek poškodb na cesti ali med "boji", odpravo neza
želenih mladičev in nenazadnje tudi boljše zdravstveno stanje 
živali.
Informacije dobite no (0I)78-69-766 in 04I-626-935.
V naši ambulanti bodo štirinožniki deležni tudi ostalih veteri
narskih storitev, vključno z zaščitnimi cepljenji in zdravlje
njem.
Nahajamo se v Iv. Gorici no Ljubljanski cesti vsak dan od 7. do 
8.30h ter od I7. do 
I8h in ob sobotah od - ■MK 
8. do lih.

NOVO!

Ambulanta Ivančna Gorica 
Tel.: 01/78-69-766,01/78-77-111

^eSALHIICE

PLESKAR, Igor Agmc s.p.
Majcnova ulica 1 

8210 Trebnje

Tel.: 07/3461-680 
fax: 07/3461-684 

Gsm: 041/401-605

DELOVNI ČAS: 
od 7. do 18. ure, 
sob. 7. do 12. ure

F T T
ZA KOVINARJE: 
INDUSTRIJSKE BARVE
(različnih kvalitet za 
različne podlage)

ZA MIZARJE:
■ POLIURETANSKI EMAJL
■ LUŽILA
(vodna, nitro, acetonska)

a

J T
ZA PLESKARJE, FASADERJE...
■NOTRANJE IN ZUNANJE BARVE ZA ZID IN TLA1 
■FASADNE BARVE 
■ZAKLJUČNI OMETI ZA FASADE
‘ (JUB, ROFIX, BAUMIT, TERRANOVA)

■BARVE ZA KOVINE IN LES

1 > )
S ZA AVTOLIČARJE:
■IkAVTOLAK

(enokomponentni)
■2k AKRILNI AVTO LAK 

(dvokomponentni)
■BAZA

metalik
■BARVNI SPREJI
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GOSTILNA JAVORNIK VABI NA 
DNEVE MORSKIH JEDI IN 
DALMATINSKA VEČERA

V eni izmed najboljših gostiln naših krajev, nedvom- 
no pa gostilni - s tradicijo, so od 24. do 28. januarja

Pri Javorniku so doma jedi iz krušne peči!
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svojim gostom ponujali dobrote italijanske kuhinje, 
pester pa bo tudi ta mesec. Cel februar pri Javorniku 
namreč potekajo dnevi morskih jedi, še prav posebej 
zanimivo pa bo 23. in 24. februarja, ko bo v "dalma
tinskih večerih" nastopila tudi klapa Santa Domeni- 
ca s Hvara. Za omenjena dva večera so, kot je dejal 
lastnik gostilne Goran Pevec, rezervacije zaželjene, 
medtem ko bodo v ostalih dneh s svojimi bogatimi iz
kušnjami goste lahko postregli tudi brez predhodnega 
naročila. Fantje ali dekleta, povabite svojo boljšo polo
vico na dalmatinske večere k Javorniku, kajti ned
vomno mu/ji bo ta večer ostal v lepem spominu, 
hkrati pa je to lahko še kako izvirno darilo ob prazniku 
zaljubljencev, Valentinovem.

Sicer pa je gostilna Javornik znana tudi po tem, da 
organizirajo (poskrbijo) hrano tudi izven meja svoje
ga okala. Tako so svoje gostoljubje že ničkolikokrat iz
kazali npr. gostom ŠC Vita, obiskovalcem CIK-a, na
zadnje pa smo o njih pisali pred dobrim mesecem, ko 
so poskrbeli za zakusko v trebanjski knjižnici ob spo-

GOSTILNA JAVORNIK
Rakovnik 6, ŠENTRUPERT 

Tel.: (07) 34-34-534 
Gsm: 041/372-876 
www.javornik.com 

gostilna.javornik@siol.net

lina liiumik
mol

minskem večeru na pesnika Franceta Režuna.

Skratka, Javornikovi vabijo na dneve morskih jedi, 
še posebej na dalmatinska večera, na voljo pa so vam 
tudi, če želite pripraviti pogostitev (za prijatelje, sorod
nike, poslovne partnerje,...). Dovolite, da svoje opra
vijo strokovnjaki. (Goran Smuki

GOSTINSKI LOKALI 
IN0X OGRAJE 
NADSTREŠKI 
KOVINSKE STOPNICE 
PODESTI
VZDRŽEVALNA DELA 
RAZREZ IN KRIVLJENJE 
PLOČEVIN TER VARJENJE 
VSEH MATERIALOV 

VSE PO NAROČILU!

Prešernova ul. 16 

8210 Trebnje 

Tel.: 07/30 44 887 

mob.: 041/577 451

KOVINARSTVO
Robert ‘Pave s.-p. //\\

višina 105 cm
651,82€

m. I
YYT\#
NCondor^e

.Vrvi

j Condor
irsiF' -

\ | ' J| POHIŠTVO in TEHNIČNO BLAGO
Sedežna garnitura "IRENA" stari trg 5c, Trebnje, tel: 07/346 60 30 ■ Svetujemo, izmerimo in
- z dodatnim ležiščem 260 x 210 x 105 cm Tel.: (07) 3466-030, Fax: (07) 3466-031 n0 meri vgradimo
- vzmetena r. . . . . . . . . . 6 ,
- različni materiali Delovni čas: 8h - 18h, sobota: 8h - 12h ■ Plačilo je možno do

WWW.COndor.Si condor.trebnje@siol.net 24 obrokov preko trajnika

►► TUŠ KABINA, polkrožna, HOLIDV 90...........................................^OO^OT160,006
►► TUŠ podstavek, akril, KOLPASAN, 90PK.......................................... .jSŠT67,546
►► KOPALNIŠKI SESTAV VENOV 65..................................................204^163,256
►► TUŠ KABINA, akril, 80/90 ............................................................... 63,836
►► KERAMIČNE PLOŠČICE, talne, 30x30 .............................................. AKCIJA 7,166
►► AKCIJSKA PRODAJA KUHINJSKIH PLOŠČIC 10x10 iz zaloge......................... -25%
►► KOPALNIŠKE PLOŠČICE iz zaloge................................................................. -15%

Na zalogi fugirne mase lepila in kopalniški dodatki po ugodnih cenah

r

Pehanijeva 8, TREBNJE; Tel.: 07/34-60-440 
fax: 07/3460-441; www.banca.si
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IGOR TERŠAR: "V GLASILU 
OBČANOV NE BO PROSTORA 
ZA REKLAME!"

Že v številnih medijih ste lahko prebrali, da je za 
glavnega in odgovornega urednika občinskega ča
sopisa (financira se izključno iz občinskega pro
računa!) Glasilo občanov predlagan profe
sor Igor Teršar, zato nima smisla isto st
var ponavljati. Cajtng pa ne bi bil Cajt 
ng, če ne bi želel pri vsaki stvari vedeti 
še nekaj več in predvsem nekaj dru
gega - tisto, kar drugi ne vedo.

Na tiskovni konferenci, katero je 
za 22. januarja sklical župan Alojzij 
Kastelic, se je med drugim predsta
vila tudi Živa Zakšek, pomočnica 
odgovornega urednika Igorja Ter- 
šarja, sicer pa hči ravnateljice OŠ 
Trebnje Rože Zakšek, in povedala, 
da bodo bistvene spremembe v 
Glasilu vidne šele naslednji mesec, 
novost pa da bo le to, da bodo v Gla
silu spet dovoljene reklame in osmrt
nice. Ravno o tem smo se želeli pogo
voriti z novopečenim v.d. urednikom.

Osmrtnice v Glasilu občanov, g. Ter
šar, da ali ne?

Uredniški svet želi, da je vsebina čimbolj pe
stra. Nova številka bo prinesla številne novosti, že 
februarska. Kar se tiče osmrtnic sem mnenja, da je prav, 
da se spomnimo umrlih občanov in občank. Tako je tudi 
uradno zabeleženo nekaj podatkov, ki bodo ostali v tiska
nem mediju. Pomembno pa je tudi, da se po smrti spom
nimo in spominjamo umrlih svojcev, sodelavcev in prija
teljev. V Glasilu občanov ne bodo čisto klasične osmrtnic, 
ampak bodo kratke zabeležke s sliko.

Kaj pa reklame? Se strinjate, da se ljudi posiljuje z 
reklamami tudi v občinskem glasilu?

Uredniški svet je tudi o tem razpravljal. Mnenja smo bi
li, da bi sicer nekaj sredstev lahko pridobili s tem, po drugi 
strani pa to vprašanje ni ravno v pristojnosti sveta, ampak 
odloka, ki pa ga sprejema občinski svet. Zato bo odloči
tev, če bo sploh do nje prišlo, predvsem volja politike. Po 
sedanjem odloku reklam ni. Sicer pa ugotavljam, da je 
glasilo omejeno s prostorom in ne bo prostora za rekla
me. Za take stvari obstajajo drugi mediji, predvsem je tu 
vaš Cajtng, čigar edini vir dohodka pa so reklame.

Kakšno pa imate sicer mnenje o Glasilu občanov?

Spoštujem delo prejšnjih urednikov in uredniških od
borov, a moje mnenje je, da je potrebno spremeniti obliko 
ter predvsem tudi vsebino. Tudi župan želi, da ne bi bilo 
osebnih žaljenj ter da bi bilo več informacij, katere ljudi 
zanimajo. Tudi sam sem podobnega mnenja in se bom 
potrudil skupaj s kolegi v uredniškem svetu, da že na
slednjo številko prenovimo. Za zgled nam je tudi Cajtng, 

ki se vsak mesec že od leta 1998 trudi in bralcem na
trosi čim več zanimivosti. Vemo pa tudi, da Gla

silo občanov nekaj časa ni izhajalo. Takrat 
smo imeli občani le Cajtng in za to smo lah

ko nedvomno hvaležni izdajatelju.

Kot nam je znano ste nekoč že bili 
urednik tiskanega medija?

Tako je. Imam kar nekaj tovrstnih 
izkušenj, izpostavil pa bi morda, da 
sem že deseto leto glavni urednik 
Izbranih del slovenskih skladate
ljev, sem tudi v uredništvu nacional
ne revije "Naši zbori". Pred leti pa 
sem na lokalni ravni urejal časopis 
Lotos, ki je izhajal pred natanko de
setimi leti. Po štirih številkah je delo 
nekako nadaljeval Cajtng. Kar se tiče 

nove naloge, to je v.d. vodenja ured
niškega sveta lahko rečem, da tega ne 

bi prevzel, če ne bi bilo obljube, da bo 
župan Alojzij Kastelic na občini honorarno 

ali redno zaposlil Živo Zakšek, diplomirano 
novinarko, ki bo skrbela tudi za Glasilo obča

nov. Računam pa tudi na vse nove sodelavce v 
uredniškem svetu.

Pa ste prepričani, da vam bo uspelo narediti Gla
silo občanov spet razpoznavno, torej da bo dejansko 
služilo svojemu namenu?

Prepričan nisem, bom pa na tem trdo delal. Želim, da 
se naredi Glasilo občanov dobro in zanimivo za sleher
nega bralca. Člani uredniškega sveta želijo spremembe. 
Zato bo Glasilo občanov z meseci pridobilo na kakovosti. 
Še vedno pa bodo bralci tisti, ki bodo odločili, če jim ie ali 
ne-všeč.

Ste pripravljeni na kakršenkoli način sodelovati 
tudisCajtngom?

Seveda. Ne da sem pripravljen, tega si celo želim. Če 
prav vem, bomo izhajali nekako na 14 dni, Glasilo obča
nov in Cajtng. Povsem nepotrebno je namreč, da je re
portaža z neke prireditve v obeh medijih, ker s tem izgub- 
Ijamo dragoceni prostor eni in drugi. Če si razdelimo pod
ročja ali kako drugače uskladimo želje menim, da bi lahko 
oboji zadovoljili želje oz. zahteve bralcev. (Goran Smuk)

ZARADI NEMENJAVE EVROV SE 
JE GRETA PERC, VODJA BANKE 
KOPER, EVI PREŠEREN TUDI 
OSEBNO OPRAVIČILA

V prejšnji številki je gospa Eva Prešeren opisala 
neljubo izkušnjo z Banko Koper, ki ji ni želela zame
njati tolarjev v evre, ker da gospa ni komitentka ome
njene banke. Naš članek tudi tokrat ni naletel na "glu
ha ušesa" ...

"Spoštovana ga. Prešeren, glede na Vašo pritožbo, ki 
se nanaša na menjavo gotovine SIT v EUR-e dne 
05.01.2007 v naši Agenciji v Trebnjem, bi se Vam želela 
najprej opravičiti za neljubi pripetljaj ter vse sitnosti, ki ste 
jih s tem v zvezi imela. Pojasniti moram, daje naša delav
ka postopala mimo navodil in v tem dnevu, po zbranih 
informacijah, podobno obravnavala še nekaj strank. Ta
koj, ko smo zaznali, kaj se dogaja, smo se z zaposlenimi 
pogovorili, jih na nepravilnosti opozorili ter zahtevali do-
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Faksimile dopisa Grele Perc, 
vodje Banke Koper PE NM *7

Strokovne delavke vrtca OŠ Mirna, VVE Mir
na Deteljica se zahvaljujemo vsem staršem, ki so pri nas 
kupili ročno izdelane voščilnice. S tem ste pomagali pri 
nakupu igrač, s katerimi nas je obdaril Dedek Mraz. Pa
pirnici Maja se zahvaljujemo za izsek osnov za voščilni
ce. Ogromno izrezovanja nam je bilo s tem prihranjeno. 
Zahvaljujemo se tudi družini Škoda Kohn za podarjene 
igrače. Polepšale bodo dneve vseh otrok v vrtcu. Prav ta
ko se zahvaljujemo tudi podjetju Avto Center Vovk 
d.o.o., ki nam je ob otvoritvi svojega novega salona po
daril vrednostni bon in s tem pripomogel k nakupu didak
tičnih pripomočkov in iger za celoten vrtec na Mirni.
Hvala vam! (Otroci in kolektiv VVE Mirna)

sledno spoštovanje navodil za delo. Delno je najverjet- 
neje temu botrovalo večje število strank in povečan pro- 
met v tem času, kar seveda ne daje pravice zaposlenim v 
bankah, da komunicirajo, kot se je primerilo v naši Agen
ciji v Trebnjem. Za neprimeren odnos in nestrokovno sto
ritev se vam za to še enkrat iskreno opravičujem.

Zagotavljam Vam, da se kaj podobnega ne bo več pri
merilo, zaposlene smo na nepravilnosti opozorili in zah
tevali primerno komunikacijo s strankami.

Želela bi se Vam tudi osebno opravičiti, zato Vas pro
sim, da me pokličete (GSM XXX/XXX-XXX), ko Vam bo 
čas dopuščal, da se srečava", je v dopisu Evi Prešeren 
zapisala vodja poslovne enote Banke Koper Novo mesto 
Greta Perc.

Poklicali smo tudi gospo Evo Prešeren in preverili, ka
ko je zadovoljna z odnosom (odgovorom) Banke Koper: 
"Gospe Perčeve sicer nisem poklicala, ne gojim pa prav 
nobene zamere do Banke Koper. Nasprotno, prav prijet
no presenečena sem bila nad njihovim hitrim odzivom. 
Delovali so zelo korektno, zato jih moram tokrat pohvali
ti", je za Cajtng povedala gospa Eva Prešeren. (G. Smuk) 
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POHOD NA MIRNSKI GRAD
V mesecu decembru, mesecu velikih želja in pričako

vanj, smo se skupaj s starši in otroki v soju lučk odpravili 
peš na mirnski grad. Tam nas je pričakala velika smreka,

ki smo jo skupaj okrasili in ji dali praznično obleko. Ob 
okrašeni jelki smo zapeli in zaplesali. Za prijetno vzdušje 
sta poskrbela muzikanta, ki sta nam zaigrala na harmo
niko in trobento. Čeprav je bil hladen večer, smo ga pre
živeli lepo. Pogreli smo se ob toplem čaju, sladkem pri
grizku in si izmenjali besede, želje, pričakovanja,...

(Marija Koprivc. Sniežana Jerič)

NA VLAKU
Četrtek, 14.12.2006 ni bil čisto navaden vrtčevski dan. 

Ta dan smo se namreč z otroki vrtca Mirna Deteljica od
peljali z vlakom v Sevnico. Na železniški postaji smo po
čakali na vlak, s katerim se je pripeljal tudi Božiček. Od
peljali smo se do Sevnice. Postaja. Izstopili smo in v 
spremstvu Božička smo si ogledali del Sevnice. Pred
stavil nam je tudi sevniško železniško postajo in staro 
parno lokomotivo. Pred to mogočno lokomotivo smo se 
skupaj z Božičkom tudi fotografirali.

Ko smo se vračali nazaj, smo se spoznali s strojevod
jo. Ta nam je tudi prijazno razkazal, kako se pelje vlak. 
Imeli smo možnost tudi piskati. Najbolj pa smo uživali v 
vožnji skozi predor. Strojevodja je za hip pogasnil luči, mi 
pa smo vreščali od zadovoljstva in nove izkušnje.

Vse kar je lepo in zanimivo tudi hitro mine in tako se je 
prehitro končala tudi vožnja z vlakom. Božiček nas je 
opozoril, da se bliža postaja Mirna, kjer moramo izstopiti. 
Polni novih doživetij in izkušenj smo se vrnili v vrtec, kjer 
nas je že čakalo kosilo. Po kosilu smo prijetno utrujeni
utonili V globok spanec. (Barbara Grabnar, Rreda Lebani

VRBE-ZAKLJUČEK IN NOV 
ZAČETEK - MARCA RAZSTAVA V 
TREBNJEM!

Mraz in dolgo pričakovani sneg sta jih slekla. Med na
letavanjem snežink so umolknile, se potegnile vase in se 
grele v svojih pletenih oblekah. Letno kolo se je v času 
našega obiskovanja zavrtelo naokoli. Spremljali smo jih 
od pomladi, prek poletja in jeseni vse do zime. Lanska ra
stje bila obilna, novi poganjki so dolgi tudi čez dva metra. 
Opleti okrog vrb so se s časom postarali, iz njih so pog
nale nove veje, v katerih se 
že skrivajo kali pomladi.
Ljudje so jim dali imena 
Šalčka, Šajtrga, Pasion,
Hlačke, Biserka itd.

V začetku marca bodo 
vrbe skozi razstavo foto
grafij in risb zaživele v Ba
ragovi galeriji v Trebnjem, 
kjer bosta zgodbo o vrbah 
predstavila Damjan in Se
bastjan Popelar.

Pripis: besedilo je povzeto iz 
konteksta spremljanja pletenih vrb 
skozi štiri letne čase avtorja Dam
jana Popelarja. (JelkaTršinar)



POHVALA CEFIZLJU
Na uredništvo je prišlo pismo gos

pe, katere ne bomo poimenovali (ured
ništvu so podatki znani), želi pa pohva
liti trgovino Cefizelj oz. natančneje - 
zaposleno v omenjeni trgovini.

"Najprej čestitke naši rubriki poh
vale - graje. Že pred dobrim letom 
sem doživela nekaj lepega. Od Špara 
sem zavila v trgovino s čevlji, sedaj 
vem, da je to "Cefizel". Brez poseb
nega namena sem se malo ogledo
vala okrog, da dočakam prevoz do
mov. Izbira je bila dobra, cene tudi.
Pomerila sem ene in se odločila za 
nakup nenačrtno. Mladenka pri bla
gajni jih je dala v škatlo in napisala 
račun. Ko mi je izročala vrečko, mi je prijazno zaželela: 
"Pa lepo jih nosite gospa." Tako sem bila presenečena, 
da se najbrž nisem zahvalila. Naj povem, da sem krepko 
zakoračila v tretje življenjsko obdobje, zato je moje začu
denje še večje. Zelo rada obujem tiste čevlje, še vedno

slišim prodajalkino prisrčno željo. 
Mislite, da jih zato tako rada in z 
lahkoto nosim? Sivolaska"

Lepa beseda - lepo mesto naj
de, pravijo, če pa je to glavni raz
log, da so gospe čevlji všeč, žal ne 
vemo. Smo pa poklicali v trgovino 
Cefizelj in gospo povprašali o ome
njenem dogodku. "Povsem možno 
je, da sem jaz gospe izrekla lepo 
željo, lahko pa, da je bila tudi sode
lavka Mojca. Obe se namreč trudi
va, da strankam maksimalno poma
gava pri nakupu, seveda pa na kon
cu ne manjka tudi nasmešek in lepa 
popotnica", je ekskluzivno za Cajtng 
povedala simpatična Erika Udovč, 
katere se nekateri še spomnite kot 
lastnice trgovine s posteljnino Luna, 

kije bila locirana na Golievem trgu v centru Trebnjega.
Hvala gospe za njeno zgodbo in pohvale trgovkama za 

prijaznost. (Goran Smuk: Qoran@caitna.com)

STARI OBIČAJI IN 
DOBRODELNOST

Praznik treh kraljev zaključuje adventni čas, s tem pa 
je povezan tudi običaj trikraljevskega koledovanja. Tega 
so letos znova pripravili v Zavinku in z njim zaključili do
gajanje pod skupnim imenom Zavinek v soju tisočerih 
lučk. Tokrat je koledovalo kar 11 različnih pevskih sku

pin. Ob treh kraljih pa so koledovanje izvedli tudi otroci. V 
obeh župnijah Škocjan in Bučka seje organiziralo 11 sku
pin, ki so skupaj zbrale okrog 1350 EUR. Ves zbrani de
nar bodo namenili za potrebe naših misijonov po svetu.

USPEŠNI NASTOPI MLADIH 
ŠAHISTOV

Mladinci Šahovskega kluba Trebnje so uspešno pričeli 
z nastopi v letošnjem letu. Državnega osnovnošolskega 
prvenstva, kije potekalo v Murski Soboti, sta se udeležila 
Aleš Brcar in Jan Opara. Vsak v svoji kategoriji sta osvo
jila 11. mesto, kljub temu, da sta nastopala v konkurenci z 
dve leti starejšimi nasprotniki.

Še uspešnejši so bili naši mladinci na področnem klub
skem posameznem prvenstvu, ki je bilo 20. januarja 
2007 v Novem mestu, saj so osvojili kar pet medalj. Re
gijska prvaka sta postala Jan Opara do 10 let in Aleš Br
car do 14 let, drugo mesto je usvojila Maruša Stare pri de
kletih do 14 let, tretja pa sta bila Zala Šturm pri dekletih do 
10 let in Robi Kašič v konkurenci fantov do 14 let. Opara, 
Brcar in Stare so se s tem dosežkom uvrstili na državno 
klubsko posamezno prvenstvo, ki bo od 25. februarja do 
3. marca 2007 v Murski Soboti.

Na ekipnem regijskem osnovnošolskem prvenstvu pa 
so uspešno nastopili učenci Osnovne šole dr. Pavla Lu
načka Šentrupert, saj so tako med mlajšimi, kot med sta
rejšimi dečki osvojili tretje mesto.

V Šentrupertu sta potekala tudi prva letošnja redna

S KRAČAMI PRISPEVAJO K 
OBNOVI CERKVE

nameni za potrebe cerkve. Letos so z licitiranjem zbrali 
okrog 400 EUR, ki pa jih zagotovo ne bo težko porabiti. 
Kolje dejal župnik Damjan Štih, načrtujejo postaviti ozvo
čenje, obnove je potreben oltar in še marsikaj je za posto
riti. Je pa licitacija krač tudi svojevrsten družaben dogo
dek, saj ob spretnem licitatorju prinese tudi obilico sme
ha. (Jelka Tršinar: ielka@caitna.com)

mesečna turnirja Šahovskega kluba Trebnje in Šahovske 
sekcije Šentrupert v mladinski in članski konkurenci. Med 
mladinci je v konkurenci 13-tih igralcev po 7 kolih zmagal 
Aleš Brcar pred Janom Oparo inAlenom Žagojem.

Na članskem turnirju pa sta po 13 kolih enako število 
točk osvojila Ljubljančan Martin Kodrič in Andrej Brcar, 
tretji pa je bil Janez Blas iz Sevnice. (Andrej Brcar)

(Jelka Tršinar: ielka@caitna.com)

TEAM MI2C DJ
vabi na:

r»e*eK. 23-2. CLUB

GABRIJELE
PeteBc. 2.3. CLUB BRUNO GABRIJELE

> F* n ar ra n |\| a noi m a
■iiegiet

INFO: www.team-mix-dj.com

MALI OGLASI Male oglase objavljamo brezplačno! 

OPRODAM moško obleko, konfek. številka 48, primerna 
za birmo, valeto,..., cena: 50 €; 041/244-265, Ivi 
ZAPOSLIMO zanesljivo, delavno, predvsem pa pošte
no sodelavko za administrativna in ostala dela. Zapo
slitev je za določen, z možnostjo za nedoločen čas; 
040/33-66-55, Boris (Goreč d.o.o., Trebnje) 
ZAPOSLIMO zanesljivega, delavnega, predvsem pa 
poštenega sodelavca za razvoz blaga. Dobrodošlo je 
poznavanje Ljubljane z okolico. Zaposlitev je hono
rarna; 040/33-66-55, Boris (Gorecd.o.o., Trebnje)

^ IŠČEM mlajšo upokojenko, željeno dodatnega zasluž
ka, za pomoč v gospodinjstvu (čiščenje), 1 -krat teden
sko, 8 ur, dopoldan; 041/395-181, Trebnje 
IŠČEMO gospo za redno čiščenje poslovno-stanova- 
njskega objekta, okolica Trebnjega; 041/601-019 
ODDAMO stanovanje, Novo mesto - center, 2 in pol 
sobno, 70m2,1/4, renovirano 1.2005, opremljeno kpl. 
razen spalnice, SATV, ločen WC, zimski vrt na 
balkonu. Ogledi po dogovoru; 041/720-226 

•bPRODAM BTV, 45 ekran za 35 € in ročno dvigalko It. 
Cena po dogovoru; 051/236-505

BO CERKEV LE DOBILA 200 MIO SIT?
V prejšnji številki smo pisali o trebanjskem Kulturnem 

domu, za nadomestilo katerega bi naj (zaradi denacio
nalizacije) morala Občina Trebnje cerkvi plačati skoraj 
200 milijonov SIT. Članek je dodobra razburkal javnost, 
kljub temu pa nam ni uspelo dobiti uradne izjave niti 
ene - za ta primer - kolikor toliko kompetentne osebe.

Se nam je pa zato uspelo dokopati do uradnega dopi
sa Odvetniške pisarne (OP) Brecelj iz Ljubljane, ki v ime
nu Župnije Trebnje v primeru zoper Občino Trebnje vodi 
primer. Iz dopisa je razvidno, da je OP Občini Trebnje že 
23. novembra lani poslala - verjeli ali ne - opomin pred 
tožbo. Naj se na tem mestu vprašamo le, od kdaj se za
deva vleče, zakaj in kako je lahko prišlo tako daleč, daje 
zadeva že pred tožbo in nenazadnje - komu je to po godu, 
da seje ni upal, hotel ali želel lansirati v javnost!!!

Odvetniška pisarna Brecelj v dopisu Občini Trebnje 
med drugim piše: "Pišemo vam v zastopstvu svoje 
stranke, Župnija Trebnje, ki jo zastopamo v denacionali
zacijskem postopku. Kot dobro veste tudi sami, je postala 
delna odločba UE Trebnje z dne 14.07.2005 delno prav
nomočna. V omenjeni upravni odločbi, v kateri ste ozna
čeni kot zavezanec za vrnitev nepremičnin, je bila naši 
stranki vrnjena last in posest, ki v naravi predstavlja 
Prosvetni dom Trebnje. Na podlagi 2. odstavka 72. čle
na Zakona o denacionalizaciji (ZDEN) pripada naši stran
ki kot denacionalizacijskemu upravičencu odškodnina iz 
naslova izgubljene koristi zaradi nezmožnosti uporabe 
podržavljene nepremičnine od dneva uveljavitve ZDEN 
07.12.1991 do pravnomočnosti odločbe dne 01.09.2005, 
s katero je bila nepremičnina vrnjena upravičencu. Tako 
razlago navedenega člena ponuja tudi Vrhovno sodi
šče v sklepu z dne 01.07.1998, ko je zapisalo, da je upra
vičenec, ki mu je nepremičnina vrnjena, upravičen do na
domestila (odmene) za izgubo tiste koristi, ki bi jo dose- 
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gel, če bi nepremičnino sam uporabljal oz. upravljal. Ena
ko stališče je zavzelo tudi Ustavno sodišče RS. Podla
ga za izračun dosegljive koristi je praviloma kapitalska 
donosnost, ki se izračuna na podlagi sedanje tržne 
vrednosti nepremičnine.

Pri vrednotenju višine odškodnine sta bili uporabljeni 
dve metodi, povprečna primerna odškodnina za celotno 
obdobje pa znaša po oceni naše stranke 833.217,88 
EUR (199.672.332,76 SIT)."

Nadalje OP Brecelj navaja, da je njihova stranka pri
pravljena "po mirni poti" sprejeti (zmanjšano) odškodnino 
v znesku "LE" 750.000 EUR, a le v primeru, če Občina 
Trebnje znesek plača v roku 30 dni.

Poklicali smo tudi Odvetniško pisarno Brecelj in želeli 
o primeru izvedeti še kaj več (predvsem - kaj je Občina 
Trebnje naredila od prejet
ja-opomina pred tožbo
do danes), a bomo za od
govor morali počakati pre
dvidoma do naslednje šte
vilke.

Če se v Občini Trebnje 
ne najde oseba (župani, 
predsedniki KS, morda 
tudi UE), ki bi bila pri
pravljena o tem povedati 
kaj več, bomo ubrali dru
go pot. Žalostno, da želi
jo nekateri zadevo skriti 
pod preprogo. Potem 
pa ni čudno, da nikoli ni 
denarja v občinskem
proračunu ...(GoranSmuk)

liraTcH

Faksimile opomina 
pred tožbo

S« ^
»"-M. P°»1'm.«

SDIV.S:
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Andrej Zupančič s.p. 
Štefan 23, TREBNJE 

Tel.: (07) 30-44-852 
Gsm: 041/652-313

UPANČIČ

• krovska dela s TRIMO opečnimi, betonskimi, 
pločevinastimi in salonit kritinami

e vsa kleparska dela 
e vgradnja strešnih oken OTrimo

ŠIVANJI ZAVES

Lunačkova 16, Mirna
Tel.: 041/747-784, fax: 07/30-47-914
E-mail: instalacije.koprivc@siol.net

Tečaj iz cestnoprometnih predpisov 
Zbirno mesto:

Kulturni dom Mokronog, 
ponedeljek, 19. februar ob 18. uri

Varno delo s traktorjem 
KD Mokronog, 23. februar, ob 16.30 uri 

informacije:
Zupančič Rudi; 041/517-776 
Srečno in varno vožnjo!

»©PLESKARSTVO
Preklic 1, Šentrupert

KimPavel s.d. Sotlot/jo-M-is«

SPECIALIZIRANA PRODAJA LESENIH TV0RIV

041-718-934INTERLES
NOV« NOVO! PRODAJANA TERENU

USE VRSTE: ♦ SUROUEIVERKE ♦ IVERRU ♦ POHISTUERI lEIRBlTI 
♦ UEZflRE PlOStE ♦ RIEDIR PARI ♦ P01IIE ♦ LESORITI,...

■ Razrezi: ■ LAKI
fini-grobi AKZ0 NOBEL ^

■ OBLAČENJE KOMBIJEV
in PRIKOLIC SKLADIŠČE NA VESELI GORI
Potokar Janez s.p., Gubčevo 14, Mimo PRI MIZARSTVU KURENT

P0GREBRE m 

POKOPmŠKE 

STORITVE

OKLEŠER

Rudimo vam vse storitve na enem mestu 
in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlešen d.o.o„ K Roku 26, Rovo mesto 
Tel.: 07/33 70 200 - non stop
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• aranžiranje daril in darilni program
• šopki za različne priložnosti
• lončnice in rezano cvetje
«Žalili program (venci,aranžmaji,zavitki sveč...)

1 Žnidaršič Petra s.p. cvetlicarnapia@volja.net
1 Podgradom 15, Mokronog

itiTEnnun
PVC OKNO IN VBATn

li&IftOKOOHIIAKTt
ZAMomaio

PE Ljubljana 
tel. 01/51116 24

www.interalta.si

Okna Interalta omogočajo 
______višjo kulturo bivanja

OMES....
Ledina 40, 8290 Sevnica

IZDEUVA STROJNIH OMETOV 
- TLAKOV (estrihov) in VSE 

S VRSTE FASAD

br

$ SONČNICA <
Salon dobrega počutja

Klemenčič Jelka s.p.
Slakova ulica 39 

8210 Trebnje 
INFORMACIJE IN REZERVACIJE 

TEL.: (07) 30 41 190, GSM: 041 739 414

IZBIRATE LAHKO MED:
Shiatsu masažo'Klasično masažo z aromatičnimi olji 
Refleksno consko masažo*Bownovo terapijo

Skrivnost dobrega počutja je v tem, da si vzamete čas zase!
iii mr! :i 11 iv/ii 11n i n :r ti im ir

K. L. iv ec

Plesna šola, 
kjer se

naučite plesati
ZAPLEŠIMO V TREBNIFM

Sobota, 24.2.2007 v4amvi galeriji ' '
Začetni tečaj družabnega$tsa,20.00-21.30 
Informacije in okvirne predpmave na gsm:
041/244-244 Matevž ali na info@plesniklub-art.com 
Vabljeni k ogledu nove spletne strani na: iuvrvMlesniklub-artcom, 
kjer si lahko ogledate tudi ostale termine tečajev.

| Kadarkoli in kjerkoli organiziramo tečaj za skupin^iniii^arov)1
06



LIFT UVRŠČEN V HIT GUIDE 
2007 NA IMM COLOGNE

TOM-ov izdelek nove sezone LIFT je na slovitem 
kolnskem pohištvenem sejmu Imm Cologne 2007 
uvrščen med znanilce novih mednarodnih pohiš
tvenih trendov.

Na slovitem kolnskem pohištvenem sejmu Imm Co
logne, ki je v ponedeljek, 15. januarja 2007 ponovno 
odprl svoja vrata, je skupina TOM že pred otvoritvijo 
požela priznanje. Tomov izdelek nove sezone LIFT je 
bil uvrščen med znanilce novih mednarodnih pohiš- 
tvenih trendov, predstavljene v sejemski publikaciji hit

KAJ JE IMM COLOGNE?

Kblnski pohištveni sejem imm cologne je vodilni 
pohištveni sejem na svetu, ki vsako sezono prvi 
predstavlja nove trende na področju opreme doma. 
Publikacija hit guide, ki je prvič izšla leta 2004, služi 
kot vodič po novih trendih, ki jih sejem predstavlja 
mednarodnemu občinstvu. Neodvisni strokovnjaki 
so za hit guide 2007 izbirali med 294 izdelki 155 pro
izvajalcev iz vsega sveta. S ponosom lahko pove
mo, da je razstavni prostor TOM bil eden najbolj 
obiskanih razstavnih prostorov na sejmu.__________

guide 2007.

Med drugim je omenjeni izdelek vzbudil izjemno za
nimanje v tiskanih medijih mnogih znanih revij iz cele
ga sveta, kot tudi pri svetovno znanih televizijskih hi
šah RTL, RTL1, SAT1, ZDF in drugih, kjer je bila ob
javljena predstavitev podjetja TOM in letošnjega mo
dela LIFT.

»Skoraj prelep, da bi človek sedel nanj: sedežni 
program LIFT slovenskega prozvajalca TOM deluje 
kot skulptura v prostoru, ki ji tehnologija omogoča, da 
se vedno znova prilagaja potrebam uporabnika ali 
uporabnice. S programom LIFT si ta strokovnjak za 
sedežno pohištvo utira pot med svetovno avantgar
do,« so strokovni sodelavci kblnskega pohištvenega 
sejma utemeljili uvrstitev sedeža LIFT v hit guide 
2007. »Absoluten hit v javnih prostorih ali izjemen di- 
zajnerski kos za dom.«

Uvrstitev v hit guide 2007 potrjuje vizijo ustvarjalcev 
pohištva v skupini Tom. »Naše izhodišče je, da trende 
kreiramo in ne, da jim sledimo. Vedno smo vztrajali na 
tem, da ni razloga, da izvirno slovensko oblikovanje 
ne bi moglo parirati ostalim ustvarjalcem trendov sve
tovne pohištvene industrije,« je ob priložnosti povedal 
Jani Bavčer, ki je skupaj z Damjanom Uršičem za
snoval LIFT. »Pozicija sledilca poslovno ni hvaležna,

zato vlagamo v razvoj in potrošnika navdušujemo za 
novo,« dodaja Bruno Gričar, predsednik uprave Tom.

Sedež LIFT oblikovalcev Damjana Uršiča in Jani
ja Bavčerja je zasnovan kot minimalistična skulptu
ra, kiji tehnologija omogoča, da se vedno znova pri
lagaja potrebam uporabnika ali uporabnice. Deli 
skulpture, ki temelji na linijah kocke, se s pomočjo 
posebnih vzvodov namreč mehko dvigajo in spu
ščajo. V najnižjih pozicijah je LIFT tako udobno po
čivališče ali sedež, v najvišjih pa mizica ali naslo
njalo za roke. Da je Lift resnično atraktiven izdelek, 
kaže tudi njegov začetni uspeh na njegovi tržni poti.

IZREDEN KULTURNI DOGODEK 
V ŠKOCJANU

Župnija Škocjan in Občina Škocjan sta pripravili otvori
tev razstave avtorja mag. Janeza Žaklja »Sveto pismo 
med nami«. »Razstava predstavlja široko paleto vidikov, 
ki jih je imela knjiga Svetega pisma na svet in na naš na

rod«, pravi avtor razstave. Razstava gradiva o Svetem 
pismu ni naključje, saj je leto 2007 leto Svetega pisma. 
Slavnostni govornik na otvoritvi, Janko Jeromen je pou
daril, »da smo Slovenci lahko ponosni na to, da smo iz
med vseh narodov sveta prevod Svetega pisma dobili že 
leta 1584« in bili tako 12. narod po vrsti, kije imel to knjigo 
prevedeno v svoj jezik. Otvojitev se je zaključila s kon
certom kljunastih flavt Air iz Žirov. Vsekakor dogodek, ki 
je lahko v ponos župniji in občini, kot je dejal župan Anton 
Zupet. Obiskovalci, kijih ni bilo malo, so dobili lična daril
ca zvitek božje besede. (Jelka Iršinar: ielka@caitnQ.com)

iBatefife ža mftbilne: 
telefone 
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Goreč d.o.o., TREBNJE; 041 26 55 00

DELA! ALI PA NE! KAKOR KDAJ
Že kar nekaj bralcev nas je opozorilo, da ura in datum 

na obeležju 15. poldnevnika, ki se nahaja ob glavni cesti 
Trebnje - Štefan, ne kažeta pravilno. Tudi sami smo se o 
tem želeli prepričati in ugotovili smo, da imajo bralci prav. 
Naj jo odgovorni raje ugasnejo, kot pa da nam dela sra
moto. Absolutno - črna točka!

Ura bi se naj napajala na sončne 
celice. Super, a naj se sistem 
avtomatsko preklopi, kadar ni sonca!

ŠE ENA ČRNA TOČKA! 
TOKRAT NA MIRNI,...

Na pobudo našega občasnega dopisnika smo od
krili še eno takoimenovano črno točko. Matjaž K. je v 
mailu med drugim zapisal tudi: "Gre za kup smeti ob 
cesti Mirna - Mokronog pri Mirni (Sotla). Smeti tja nosi 
mirnski Tonček, ki jih namesto cestarjev pobira ob 
cesti. Cestarji (ali pa tudi Komunala Trebnje) bi jih 
lahko vsaj na deponijo odpeljali."

Seveda smo tudi tokrat stopili v akcijo, se odpeljali 
do "črne točke" ter jo poslikali in mail Matjaža K. skupaj 
z našimi slikami poslali direktorju Komunale Jožetu 
Povšiču, ki je tudi tokrat za medije takoj našel čas: "O 
teh črnih točkah, katerih povzročitelj je takoimenovani 
"mirnski Tonček", smo seznanjeni. On ima več teh 
črnih točk in sicer tukaj v Sotli (2 - 3 kubike), v Prelesju 
v smeri proti stari opekarni (6 - 7 kubikov) in v bližini 
vojašnice Ciganska dolina pri Bistrici (2 - 3 kubike).

Na vprašanje - kdo je za to odgovoren Povšič pravi: 
"Po veljavni zakonodaji je za odstranitev in pokrit

je stroškov črnih odlagališč odpadkov odgovorna 
Občina kot pravna oseba. O tem imamo tudi stro
kovno pisno mnenje Računskega sodišča RS. Vse te 
črne točke so v občini Šentrupert in bomo župana ob
čine Šentrupert g. Ruperta Goleta s slikami in dopi
som o tem seznanili in predlagali odstranitev z mini
malnimi stroški odvoza in nato deponiranja na deponiji 
Globoko. Mirenski Tonček je prizadeta oseba, zato 
ni opravilno sposoben in zato tudi ni polno odgo
voren za to čudno početje pre
našanja odpadkov s kupa na kup.
Včasih ga tudi jaz vidim, kako ho
di ob cesti, polno natovorjen s pol
nimi plastičnimi vrečkami raznih, 
predvsem odpadnih, stvari in jih 
nosi enkrat sem in drugič tja.

Nadaljevali smo z direktnim 
vprašanjem - ali to pomeni, 
da ne želite odstraniti (odpra
viti) črne točke? "Za dobro vo
ljo bomo to najbolj kričečo črno 
točko ob cesti v Sotli odstranili 
v lastni režiji oziroma na 
stroške Komunale Trebnje, 
kot naš prispevek k čistemu 
okolju. Bojimo pa se, da bo 
mirnski Tonček kmalu 
spet v Sotlo nanosil dru
ge odpadke", je še po
vedal Jože Povšič.

Ko smo 23. junija lani v Slovenski 
vasi pri Šentrupertu fotografi
rali tamkajšnje vrbe, (cca 500 
m stran od omenjene črne toč
ke) nam je v kader "padel" tudi 
mirnski Tonček (na sliki). Se
veda tudi takrat ni bil praznih rok

...A JE TUDI TA USPEŠNO 
ODPRAVLJENA

Le nekaj dni za tem smo prejeli klic Jožeta Povši- 
ča, v.d. direktorja Komunale Trebnje, ki nas je obves
til, da je črna točka odpravljena: "Črno odlagališče ob 
cesti v Sotli pri Mirni je že odstranjeno na stroške Ko
munale Trebnje (delavci, ročno nakladanje, odvoz, 
tehtanje, deponiranje). Odpadkov je bilo kar 5 kubič
nih metrov, poln kontejner 5 m3. Med odpadki so bili 
tudi ostanki in iztrebki "stanujočega" na tej lokaciji. 
Skratka, grozna slika."

_ Nato se je Povšič zamislil tudi nad socialno službo. 
"Človek se vpraša, ali nad tem človekom bdi tudi 
kakšna socialna služba ali podobna ustanova. Mi
slim, da bi ta problem morali rešiti tudi s socialne
ga vidika, je ekskluzivno za Cajtng še dodal Jože 
Povšič, kateremu pripisujemo tudi največ zaslug za 
(tako hitro) rešitev problema. Seveda hvala za namig 
tudi našemu "sodelavcu" Matjažu K. (Goran Smuk)
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INDUSTRIJSKA PRODAJALNA
Glavna cesta 37, Mirna 

Tel.: 07/34-34-290,34-34-291 
Gsm: 041/844-489

Del. čas: pon.-pet. 7-18 ure, sob. 7-13 ure

spoBinn iBCoumn
Šport pro shop

Trebnje d.o.o.

Studenec 24, 8210 Trebnje 
tel: 07/34 66 326

ALPSKE IN TEKAŠKE SMUČI FISCHER
/=y.srr/-/gy?AAA

TENIŠKI PROGRAM

SMUČARSKE ČELADE 
IN OČALA CERE

NAHRBTNIKI DEUTER
*OLEKCUA20°7

V

deuter

Trgovinaje odprta od 
ponedeljka do petka od 9. -17. ure.

W d.o.o., Šentrupert
teL/fa^: 073040 706/707e-maiC: novofom@swL

I 040 854 352 , www.nowfom.si

želimo Vas seznaniti z novostmi, kijih\ 

uvajamo v proizvodni program:
1. i)pora6(jamo izključno material iz umetne] 

mase najvišje fofavosti z

It garantirano trajnostjo.

2. Ograjni sistem za Safigne 

in vrtove dopolnjujemo z 

novo oSRbp ograjne letvice , 

v oblili baročnih stebričkov.

j. Dopolnjujemo barvni 

izbor letvic v imitacijo barve lesa.

zavarovalnica tilia d.d.

VIP GARANT 
Varnost z garancijo

- življenjsko - naložbeno 

zavarovanje

- garantirano izplačilo 

vaše naložbe in donosov

Ostanite neodvisni. Poskrbite 
sami za svojo varnost in 

varnost vašega premoženja.

LEON ROJC
INFORMACIJE 041 744-026 

ali leon.rojc@siol.net

PRILAGAJAM SE VAŠIM 
ZAHTEVAM ZAVAROVANJA 

PO VAŠI MERI

Brezplačno svetovanje in
pomoč v primeru škode

e Mjm
OKNA-VRATA. SENČILA

KRESETOVA 2 
821 □ TREBNJE

ttCOOoOoD,
TEL:D7/346 1 BSD, 852, FAX:B5 1 
04 1 /642-543, 05 1 /642-543 
E-MAIL: RAJKD.ROKVIC@BIDL.NET

Hitro In kvalitetno Izva
jamo: demontažo, mon 
tažo, odvoz oken, popra
vilo špalet, montažo 
senčil In polic.

VEČSTOPENJSKO ZRAČENJE BREZPLAČNO
■ ■

»MEDICAR«
Sonja Novak s.p., Preloge 2,8230 Mokronog 

PE: "MEDICAR", Aškerčeva ulica 7, 8000 Novo mesto

PREVOZI BOLNIKOV Z REŠEVALNIMI 
VOZILI NA VSEH RELACIJAH

Si težko zagotovite oz. organizirate čas za prevoz 
vaših obolelih svojcev k zdravniku?
To namesto vas storimo mi!
Nudimo vam prevoz invalidnih oseb, oz. bolnikov v 
ležečem položaju. Po potrebi vam zagotovimo tudi 
spremstvo medicinskega osebja. Pokličite nas in 
prisluhnili bomo vašim željam.

DEŽURNA SLUŽBA 
NON-STOP 

07 33 71 422
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V DVANAJSTEM KROGU 
DRUGI PORAZ NK MIRNA U-8

V soboto, 27. januarja so bila odigrana nova tri 
kola Zimske lige MNZ Ljubljana v nogometu za deč
ke stare 8 let.

Naša ekipa se je pomerila z vrstniki Krima iz 
Ljubljane, Alfa kluba A, prav tako iz Ljubljane oz. 
točneje iz Vevč in Brinja A iz Grosupljega.

V prvi tekmi dneva so naši premagali Krim s 4:3. 
Odločilni gol je le nekaj minut pred koncem tekme z 
glavo dosegel Patrik Horžen, kije na tej tekmi dose
gel kar 4 gole, od teh 3 v nasprotnikovo in enega, na 
žalost, v svojo mrežo. Na drugi tekmi so se naši upi 
pomerili proti vodeči in do sedaj neporaženi ekipi 
Alfa klub A, ki nosi licenci italijanskega Interja, z 2:0. 
Alfa klub je povedel že po nekaj sekundah tekme, 
ko je njihov igralec takoj po začetnem pisku ustrelil 
na naša vrata in zadel sam zgornji levi kot našega 
gola. Ta, slučajni zadetek, je seveda malo pretresel 
naše fante, ki pa so se nato le zbrali in cel čas, pred
vsem v drugem polčasu pritiskali na vrata nasprot
nika, zadeli celo vratnico, čisto v končnici tekme, ko

je skoraj cela naša ekipa pritisnila na vrata nasprot
nika, pa so iz hitrega konta napada prejeli še drugi 
gol. V tretji tekmi pa so se naši znesli nad ekipo gro
supeljskega Brinja, ki sojih premagali kar s 7:1. Dva 
gola je, po odličnih podajah iz kota, z glavo prispe
val tudi Urban Verbič.

V naslednjih treh krogih, ki se bodo vsi odigrali v 
soboto, 11.02.2007, se bodo naši mladi upi pomerili 
z Dolomiti iz Dobrave, Plastenko iz Radomelj in eki
po Črnuč iz Ljubljane. (GN)

KLUB St Z N P GR TČ
1. Alf* klub A 11 10 1 O 61:7 31 4
2. bel* Krajin* 11 10 O 1 36:18 30
3. Mirna 12 10 O 2 66:12 30
4. NK Krka 12 9 1 2 46:18 28
5. Dolomiti Dobrova A 11 8 1 2 33:13 23
6. Črnuč* 11 8 O 3 63:24 24
7. Krim 12 7 0 5 52:34 21
8. Plastenka Radomlje 11 6 2 3 41:23 20 ♦
9. ND FC Ljubljana 11 6 O 5 40:33 18
10. Dolomiti Dobrova B 11 3 3 3 31:23 18 ♦
11. Mango 28 12 6 O 6 34:40 18
12. Domlale 11 3 2 4 30:18 17

STRANIŠČNA "POEZIJA"
Tudi take stvari se dogajajo...

O

(Vir: internet)

PROSM UPORABI 
METL1CU!!

ViMitka. hlimk’

PROSM UPORABI 
METLICU!!

Sf/vi 2. lufeku

A-mt.- 'le >
8»x vctnntl!

UPORABI 
METLICU ZA

VINOGRADNIŠKI POHOD LISEC
V soboto, 13.1.2007 seje 3. vinogradniškega po

hoda na Lisec udeležilo cca 120 udeležencev. Zbrali 
smo se pri Baragovi domačiji v Mali vasi, pot pa nas je 
vodila na Krušni Vrh - Babna Gora - Kozjak, kjer so 
nam prijazni lastniki domačije Marinček postregli z do
mačimi dobrotami. Pot nas je nato vodila do Dol. Ka- 
menja in nato po gozdu proti najvišiemu vrhu Lisca

(565 m). Prav vsem udeležencem je uspelo priti na 
najvišjo točko - Piramido, kot jo imenujejo domačini, 
med katerimi je bilo tudi nekaj "oblasti". Pot smo nada
ljevali do zidanice g. Koncilje, kjer so bili vsi udeležen
ci deležni dobrega okrepčila. (Franc Mulh.nredsed. društva)

JUDOISTI OLIMPIJE IZ 
KRMELJA NA PODROČNEM 
PRVENSTVU OŠ V MISLINJI

V soboto, 13.1.2007 smo se judoisti iz judo kluba 
Olimpija Krmelj zgodaj zjutraj odpeljali na področno 
prvenstvo osnovnih šol v judu in 5. pokal OS Mislinja. 
Okoli 8. ure zjutraj smo prispeli. Najprej smo imeli teh
tanje, nato pa je bil žreb tekmovalcev. Kmalu smo za
čeli z borbami, ki so potekale zelo dolgo, saj je nas bilo 
vseh skupaj okoli 130 učencev iz različnih osnovnih 
šol. Vsaka posamezna borba za mlajše je potekala 2 
min, za starejše pa 3 min. Odvisno je bilo tudi koliko 
sotekmovalcev si imel v kategoriji in koliko si jih pre
magal ali pa izgubil. Ko si se boril, so ostali prijatelji ze
lo navijali zate.

Učenci OŠ Milana Majcna Šentjanž smo dosegli 
naslednje rezultate:

Mlajši dečki in deklice: Matic V. - 2. mesto, Jaka R. 
- 5. mesto, Robi L. - 3. mesto, Simon Š. - 6. mesto, 
Anja O. - 3. mesto, Zala V. - 3. mesto.

Starejši dečki in deklice: Ivan K. - 2. mesto, Marko 
D. - 3. mesto, Tina K. - 2. mesto, Špela V. - 3. mesto 

Okoli 3. ure popoldan smo se odpeljali z avtobusom 
domov vsi srečni in zadovoljni, ker gremo naprej na dr
žavno tekmovanje in upamo, da se bomo tam še bolj
še odrezali, kot smo se. Čeprav smo v manjšem šte
vilu tekmovalcev, smo našo šolo zelo dobro zastopali. 
ČESTITAMO vsem skupaj. Zahvaljujemo pa se tudi 
šoli za finančno pomoč.

(Špela Veteršek, OŠ Milana Majcna, Šentjanž)

Z ženo sva sedela v fini restavraciji. Žena se je ozrla 
naokrog in pri bližnji mizi opazila prijetno opitega moške
ga. Med večerjo pa je kar naprej pogledovala k temu go
spodu. Končno sem dejal: "Draga, opazil sem, da že kar 
nekaj časa pogleduješ tega moškega. Ali ga poznaš?" 
"Ja," je odgovorila, "to je moj bivši in tako pije že odkar 
sem ga zapustila pred sedmimi leti." Dejal sem: "To je pa 
izredno! Ne bi si mislil, da lahko kdo praznuje tako dolgo"

Moški so najbolj žalostna "žival" na svetu. Ker imajo 
seske brez mleka, ptiča brez kril, jajca brez lupine in 
mošnjo brez denarja. Podatek, daje kar 80% žensk sam
skih, pa govori o temu, da jim je postalo jasno, da se za
radi 10 dag klobase v hiši ne splača rediti celega prasca.
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Franc 
Pišek s.p.

AJSTAREJŠI PROIZVAJALCI TRAKTORSKIH 
VITLOV NA SLOVENSKEM TRŽIŠČU”

SLK 13
STK 8

SLK 21

Hidravlični cepilniki drv od 6 do 21 ton
(pogon preko traktorja ali elektromotorja)

KRPAN 5E

ar^
m/ i ■ ^

KRPAN 8EH

KRPAN 3E

Gozdarski vitli od 3 do 8 ton
(mehansko, električno ali daljinsko upravljanje)

Jazbina 9/a, 3240 Šmarje pri Jelšah, Tel.:(03)819-00-90 
e-mail: info@vitli-krpan.com; www.vitli-krpan.com

ŽUPAN KASTELIC PREDSTAVIL 
TUDI PRVEGA PODŽUPANA

Župan Alojzij Kastelic je 22. januarja na posebni novi
narski konferenci predstavil vse predsednike odborov in 
komisij pri trebanjskem občinskem svetu ter urednika in 
namestnico urednika mesečnika Glasilo občanov. Pred
stavil je tudi prvega podžupana, mag. Franca Žnidaršiča, 
vršilka dolžnosti direktorice občinske uprave, Mojca Pe- 
kolj, pa je pripravila pregled dogajanja v občini Trebnje v 
lanskem letu.

Na začetku je župan Kastelic najprej poudaril, da bolj 
kot koalicijo podpira podpis Partnerstva za razvoj. Pre
pričan je namreč, da bi se - v dobro občanov in občank - 
ločevanju na dve, med seboj sprti strani morali izogniti.

V. d. direktorice občinske uprave, Mojca Pekolj, je 
predstavila delo občine v lanskem letu. Pojasnila je, da je

bil proračun občine (ob upoštevanju rebelansov) rekor
den - 4,3 milijarde nekdanjih slovenskih tolarjev. Preteklo 
leto je bilo razglašeno za leto ekologije, podpisana je bila 
pogodba za območje zazidalnega načrta Cviblje, veliko 
je bilo narejenega tudi na področju komunalne infra
strukture, sprejetje bil projekt Turistični kompleks Mirna, 
občina je pomagala pri reševanju romske problematike, 
eden večjih izzivov, ki so v letošnjem letu pred občino 
Trebnje, pa je tudi začetek gradnje avtoceste mimo Treb
njega.

Začetek leta sicer zaznamuje delitvena bilanca med 
občinami Trebnje, Mokronog-Trebelno in Šentrupert. Os
nutek naj bi bil že narejen, v največji od občin pa naj bi o 
njem razpravljali že na februarski seji.

Podžupan mag. Franc Žnidaršič in župan
Alojzij Kastelic podpisujeta pogodbo o podžupanovanju

Pregledu dejavnosti v občini v preteklem letu in krat
kem pogledu v letošnje, je župan predstavil odbore in ko
misije ter njihove naloge. Nato pa še prvega podžupana, 
mag. Franca Žnidaršiča, sicer vodjo poslanske skupine 
DeSUS v državnem zboru. Zadolžen bo za področje 
družbenih dejavnosti, ob predstavitvi pa je poudaril, da 
bo županu stal ob strani povsod, kjer mu bo lahko, in da je 
prepričan, da bodo le projekti, ki bodo imeli rep in glavo 
tudi na državni ravni dobili ustrezno podporo.

Župan Kastelic je dodal, da bo imela Občina Trebnje 
vsaj še enega podžupana, ki pa bo iz vrst pomladnih 
strank Imena takrat še ni želel povedati, je pa še enkrat 
poudaril, da si pri vodenju občine želi sodelovanje vseh 
strank in vseh občinskih svetnikov ter da posamezni in 
kadrovski interesi ne smejo prevladati nad interesi in raz
vojem Občine. (Petra Krnc; petra@cajtng.com)
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JE RES TREBA LIBERALIZIRATI 
PRODAJO FITOFARMACEVTSKIH 
SREDSTEV?

Pred tedni so se ljudje začeli na veliko zave
dati, kaj za človeštvo oz. naravo pomenijo fito
farmacevtska sredstva, nekaj najbolj zagri- 
ženih pa se je odločilo spopasti v boju 
proti tem. Tako smo tudi mi prejeli e-po- 
što, kjer je bilo zapisano:

"Naslednji poslanci so glasovali za li
beralizacijo prodaje fitofarmacevtskih 
sredstev, torej pesticidov: Marjetka 
Uhan (predsednica), mag. Janez 
Kramberger (nadomestni član), Bojan 
Homan (član), Stane Pajk (član), Bo
jan Rugelj (član), Alojz Sok (član), Mi
lenko Ziherl (nadomestni član).

Predlagam, da v pismih bralcev v 
časopisih in revijah poslance javno 
vprašate - koga zastopajo. Predočimo 
jim, koliko bolezni in trpljenja povzroča po 
nepotrebnem uporaba kemije v kmetijstvu 
že sedaj in koliko dodatnega trpljenja in 
koliko dodatnih smrti bo prinesla njihova od
ločitev. Skušajmo tako spremljati in naknadno ko
mentirati odločanja poslancev, da se bodo svoje odgo
vornosti bolj zavedali."

Če ne bi bila na prvem mestu "črne liste" zapisana 
prav Trebanjka Marjetka Uhan, kot je navedeno - celo 
predsednica, vsebine sploh ne bi obravnavali in bi mail po 
najkrajši možni poti romal v "koš" (Cajtng se kljub vsemu 
bolj posveča lokalni ravni), tako pa smo postali bolj pozor
ni in bomo temu namenili tudi nekaj vrstic.

Seveda smo za komentar prosili najprej glavno ak
terko Marjetko Uhan: "V parlamentarni obravnavi je 
sprememba zakona o fitofarmacevtskih sredstvih (FFS), 
ki je v zadnjem trenutku dvignila tudi civilno javnost. Za 
kaj gre? Sprememba zakona predvideva, da bodo samo 
FFS, ki niso nevarna za zdravje ljudi in okolje (na svoji 
embalaži nimajo oznak za nevarnost) in so pakirana v

TUDI UHANOVA JE PROTI KEMIJI. DOKLER GRE...
Na naše konkretno vprašanje Marjetki Uhan, če je ona 
pobudnica novele, glede na to, da je predsednica, smo 
dobili odgovor: "Nisem pobudnica. Tudi jaz sem proti 
kemiji, vendardoklergre..."

majhnih embalažah, lahko dostopna uporabnikom brez 
posebnega usposabljanja in tudi v nespecializiranih trgo
vinah. Vsa ostala sredstva, ki so označena kot nevarna 
za okolje, ljudi, čebele, ribe, vodotoke,., sme prodajati le

OPO TREBNJE NA 2. REVIJI 
GODB V DOBREPOLJU

oseba z določeno izobrazbo, prav tako uporabljati upo
rabnik z opravljenim usposabljanjem (od 1.1. 2006 da
lje). Sredstva, ki pa niso nevarna in v manjših embalažah, 
pa bodo dostopna tudi v cvetličarnah in drugih prodajal
nah in kupcem brez obveznega predhodnega znanja. Že 

sedaj lahko na ta način kupimo biocide proti mu
ham, moljem, komarjem,.. (Biocidi ne sodijo 

med FFS)
Namen novele je vzpostaviti sistem 

zmanjševanja dostopa neprofesio
nalnim uporabnikom (vrtičkarjem) do 
FFS, ki so nevarna in pakirana v velikih 
embalažah, zato se za njih uvede lo
čen prodajni program.

Po dosedanji zakonodaji dobi lah
ko vsak katerokoli sredstvo, če ima 15 
urni tečaj. Vsi, ki smo to študirali in 
imamo opravka s FFS, pa vemo, da je 
to bistveno premalo za poznavanje 
sredstev in delo z njimi. Za to pa mora 

biti v prvi vrsti usposobljena odgovorna 
oseba za svetovanje v trgovini, ki je do

bila ustrezno izobrazbo na univerzi in 
oseba, ki izdaja FFS.
Okoljevarstveniki nasprotujejo tem 

spremembam. So proti kemiji, proti pestici
dom? Kaj menite vi o tem?

Pomisleki nekaterih nevladnih organizacij okrog za
skrbljenosti zaradi večjega onesnaženja okolja izhajajo 
predvsem iz nepravilnega tolmačenja FFS, ter da so vsa 
enaka, strupena in nevarna. FFS so vsa sredstva, ki so 
namenjena varstvu rastlin pred boleznimi in škodljivci. 
Njihova učinkovina je lahko kemična snov, mikroorgani

zem, rastlinski ekstrakt, olje.... Prav zaradi različnih učin
kovin nimajo enakih lastnosti, zato niso vsa strupena in 
nevarna, še manj enaka. Torej so tudi "nekemična". Zgolj 
nenevarna bodo dostopna v cvetličarnah in nekaterih 
drugih trgovinah (npr. BIOOL (repično olje) BIO PLAN- 
TELA (piretrin), SUPER F (lecitin), NATUR F (ekstrakt 
njivske preslice),...

In druga pomembna sprememba se nanaša na 
priznavanje fitofarmacevtskega sredstva iz druge dr
žave EU...

BU ŽUPANU USPELO ZAČASNO 
REŠITI PROBLEM???

ALOJZIJ KASTELIC: FFS SO 
SICER NUJNA, A POD 
STROKOVNIM NADZOROM

"Tudi sam sem proti kemiji.
Tudi v občini moramo poskrbeti 
za čim boljšo ekološko ozave
ščenost. Prva pa je seveda dr
žava in liberalizacija bo pome
nila manj nadzorovano prodajo 
in uporabo. To pa je ta trenutek 
zelo slabo glede na ekološko 
ozaveščenost ljudi. Ko in če bo 
vsak posameznik imel to v pod
zavesti - skrb za okolje - libera
lizacija ne bi bila vprašljiva. Potrebno je narediti vse, da 
se čim manj fitofarmacevtskih sredstev pojavlja v na
šem okolju. Vsem, ki še niste bili v času intenzivnega 
škropljenja v vinogradniških predelih svetujem, da si to 
ogledate in predvsem vonjate. Na tisoče litrov Radazina 
so naši vinogradniki in poljedelci uporabljali v zadnjih 20 
letih, šele pred dvema letoma je bil izločen iz prodaje, 
ker je karcenogen. To pomeni da povzroča raka. V Češ- 
njevku je izvir pod vinogradniškim območjem in poten
cialno so ljudje v tej vasi zaradi uporabe tega zajetja ve
liko bolj zdravstveno ogroženi. Fitofermatsevska sred
stva so sicer nujna za kmetijstvo vendar pod strokovnim 
nadzorom." (Alojzij Kastelic, župan občine Trebnje)

Gre zgolj za tiste primere, ko za varstvo določene kul
ture (rastline) ni na razpolago registriranega sredstva v 
Sloveniji (npr. za šparglje, maline, jagodičevje). S pred
lagano spremembo se želi predvsem izenačiti položaj 
slovenskih pridelovalcev kmetijskih rastlin z drugimi pri
delovalci v EU. Dodatno se lahko priznava tudi ekološka 
sredstva, ki so registrirana v sosednjih državah, v Slove
niji pa zaradi premajhnega obsega prodaje niso.

Zavedati se moramo, da smo na skupnem evropskem 
trgu in zaradi nekonkurenčnosti naši proizvajalcev in za-

JELKA
KLEMENČIČ: TO JE 
NEDOPUSTNO.
FFS SO 
ŠKODLJIVA!

Ravno v času, ko je v Parizu 
konferenca »državljanov Zem
lje«, katere namen je okrepiti in 
uskladiti mednarodna prizadevanja za dvig zavesti pri 
skrbi za okolje, hočemo v Sloveniji razrahljati dosednji 
Zakon o fitofarmacevtskih sredstvih. To je nedopustno. 
Že leta 1970 je italijanski znanstevnik Amerigo Mosca 
ugotovil, da so toksične kemikalije, ki jih uporablja 
kmetijstvo radiomimetične, kar pomeni, da so radioak
tivne in uničujejo naš dedni material.

V soboto, 27. januarja so se člani Občinskega pihal
nega orkestra Trebnje udeležili 2. revije godb Dolenjske 
in Bele krajine, ki je potekala v Dobrepolju. Revije, ki je 
potekala v tamkajšnjem Jakličevem domu, se je udeleži
lo 13 godb, z območja, ki ga pokriva Cajtng, pa so se re
vije udeležili tudi člani Občinskega pihalnega orkestra 
Šentrupert. Trebanjci so bili nad organizacijo navdušeni, 
za Cajtng pa je predsednik OPO Trebnje Borut Kolenc 
med drugim povedal: »Z veseljem smo se odzvali pova
bilu. Takšna srečanja so zelo koristna za vse godbenike. 
Mislim, da je tudi termin dobro izbran, saj v tem delu leta 
ni veliko nastopov, predstavimo pa se lahko s skladbami 
z novoletnih koncertov, kijih imamo vse godbe.

Pohvaliti je pot
rebno tudi predsed
nika zveze Daniela 
Metelka in gostite
lje, godbenike God
be Dobrepolje, ki so 
se zelo izkazali in 
odlično organizirali 
prireditev.«

(Goran Smuk)
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Pred meseci smo pisali o težavah s parkiranjem pred 
OŠ Trebnje, če starši pripeljejo otroke v šolo z zahodne 
strani, torej iz smeri - pokopališča. V neuradnem pogo
voru z županom smo med drugim izvedeli, da bo tudi ta 
problem prišel na vrsto in da je s problemom oz. našim pi
sanjem seznanjen. Ko smo županu predlagali odkup 
zemljišča neposredno pred OŠ in ureditev parkirišč oz. 
obračališč je dejal, da je za tak postopek potrebno več 
časa, ni pa rekel, da je stvar - neizvedljiva. Se mu je pa 
najbolj dopadel naš predlog, da bi pred ozko cesto mimo 
pokopališča postavili znak - prepovedan promet za vsa 
vozila z dopolnilno tablico - velja ob delovnikih med 7. in 
8. uro ter med 14. in 15. uro. Druga stvar je, če in koliko bi 
se ljudje (starši!) tega držali, nedvomno pa bi s tem vsaj 
delno in začasno poskrbeli za varnost naših šolarčkov. 
Dodajmo še, da na ta vhod prihajajo predvsem učenci 
od Ido4. razreda. (GoranSmuk)
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Njegove analize je Italija za 30 let označila kot držav
na skrivnost zaradi kemičnega koncerna Montedison, 
kar nam pove vse. Posledice sevanja so nam znane. 
Število obolelih za rakom zelo hitro narašča, prav tako 
je vse več mladih parov, ki ne morejo imeti otrok. Zami
slite se! Priporočam vam, da si preberete knjigo znan
stvenice Rachel Carsen »NEMA POMLAD«. To je knji
ga, ki prepriča še takega skeptika, ki misli, da fitofar
macevtska sredstva niso škodljiva.

Kako bi odreagirali, če bi zboleli in ugotovili, da so 
vzrok vaši bolezni ravno fitofarmacevtska sredstva?

(Jelka Klemenčič, članica Združenja za zdravo Slovenijo)

vajanjem nekaterih posameznikov, da "liberaliziramo" 
škropiva, lahko iz slovenskega trga izgine slovenska hra
na. Človek bi rekel, da gre za "licemerstvo". Naši trgovski 
centri so polni uvožene hrane, pa se prav taisti ne ogla
šajo na kakšen način, s kakšnimi sredstvi in v kakšnem 
okolju je pridelana, da je tako "lepa in zdrava". In še ne
kaj: ekološke hrane žal ni dovolj in ni vsakemu dostopna, 
pa tudi ta ni pridelana brez FFS.

Kaj pa menite kot agronomka?
Kot agronomka lahko povem, da je škoda, da ne zna

mo ceniti slovenske hrane, slovenskih pridelkov, ker so 
pridelani na varen način, pod strogo kontrolo. In kot člo
vek, ki sem se zavezala kmetijstvu, naravi, ne bi dopusti
la, da bi se sprejemali zakoni, ki bi negativno vplivali na 
okolje. Žal je bil ta zakon v javnosti zlorabljen za druge 
namene. (Goran Smuki
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BO »GLASILO OBČANOV« 
VODILA POLITIKA ALI STROKA?

Glede na to, da je »Glasilo občanov« naša »konku
renca« oziroma sploh edini javni medij v občini Trebnje, 
budno spremljamo, kaj se dogaja z imenovanjem novega 
uredniškega odbora. Srčno si želimo, da se v prostor vne
se več novinarske kulture, vedrine in aktualnosti, pred
vsem pa profesionalnosti oziroma visoke ravni obvešča
nja. Lepo bi bilo, da časopis - pa čeprav uradno občinski - 
ne bi temeljil na političnem ozadju oziroma izkoriščanju 
medija za lastno promocijo, ki bi ustvarjala razkol med 
ljudmi, pač pa bi na svoj način in skozi enakomerno za
stopane aktualne novice z vseh področjih občane zdru
ževal.

No, ko smo že mislili, da se bo zadeva končno uredila 
in ne bomo mi ostali »ljudski cajtng«, »Glasilo občanov« 
pa »politični«, smo se, izgleda, ušteli: čeprav sta SMS in 
Županova lista za razvoj (ki se na željo župana naj ne bi 
več tako imenovala - razloženo v nadaljevanju!) za mesto 
odgovornega urednika predlagala dva različna, a oba 
strokovno usposobljena kandidata (diplomirana novinar
ja) in so se z enim izmed njiju strinjali vsi, se je zgodil zani
miv preobrat.

Menda naj bi po posredovanju župana to mesto zase
del Igor Teršar, sicer dolgoletni predsednik LDS-a in še 
vedno eden izmed njihovih najaktivnejših članov. Teršar 
je »kulturnik«, vendar je bil vedno bolj aktiven na področ
ju družbenih dejavnosti. Da bi imel strokovno novinarsko 
znanje - kar je pogoj za urednikovanje -, pa nam ni znano.

Tu pa se začnejo odpirati razna vprašanja ... Na pri
mer, kako to, da župan, katerega prvi »dosežek« je bil, da 
se je izpraznilo mesto direktorja občinske uprave - zase
dal ga je vidnejši LDS-ovec Janez Slak - kar naenkrat 
LDS vabi povsod. Kot da bi bili največji zavezniki... ali 
pač to v resnici so in se vse skupaj odvija po skritem na
črtu, ki ga poznajo samo vpleteni?!

Poglejmo malo, kaj se dogaja v ozadju. LDS naj bi do
bil vodenje kar štirih od trinajstih komisij (odborov) ter me
sto podžupana, kar močno diši po ponovitvi razdelitve 
funkcij iz prejšnjega mandata, ko je LDS imel svojega žu
pana.

Po kakšnem ključu je do tega prišlo, lahko samo ugi
bamo, vsekakor pa ne v skladu z volilnimi rezultati, še 
manj pa z županovo obljubo, da bo vnesel svežino, stro
kovnost in profesionalnost. Za primerjavo: LDS je na 
volitvah dobil 17,89% podpore volivcev, Županova lista 
15,49%, NSi 13,89% in SDS 13,36%.

Vendar vsi trije slednji skupaj - s skupnim seštevkom 
podpore volivcev 42,74% - vodijo manj komisij (tri), kot pa 
sam LDS! Ob tem je tudi pomembno, da LDS, NSi in SDS 
niso bili sploh nikakor povezani z županom, »Županova 
lista« pa je predstavljala bazo, skozi katero je Kastelic 
ves čas deloval. Nenazadnje je bil sam tudi podpisnik v 
imenu celotne liste.

Ali to pomeni, da je župan od liste pač dobil, kar je že
lel, zdaj pa jih pušča na cedilu? Glede na njegove izjave - 
da! 22. januarja je namreč na novinarski konferenci med 
drugim tudi uradno prosil, da se »Županova lista za raz
voj« preimenuje v »Listo za razvoj«, kar lahko razumemo 
le, da jim obrača hrbet. (nadaljevanje na strani 14)

RAČUNOVODSTVO, KNJIGOVODSTVO, 
FINANČNE STORITVE ZA s,p, IN d.o.o.
• vodenje glavne knjige s saldakonti
• obračun osebnih dohodkov
• obračun DDV-ja
• izpisi virmanov
• statistična poročila
• vodenje osnovnih sredstev in drobnega

inventarja ‘ . ^^
• izdelava vseh obračunov in letnega \V ^ 

poročila o poslovanju
• izdelava investicijskega programa in V 

poslovnih načrtov

KONTO, Jožica Piškur s,p., Rakovnik 29, Šentrupert 
Tel.: (07) 3434-710, Gsm: 041-451-897
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DTRTREBNJE PRAZNIŠ
Dtiistvp- tekačev in pohodnikov' 
Trebnje (DTP Trebnje) je bilo ustano-- ~;W& 
vljeno leta 2006 in ima za sabo že pr*^ ■'# 
vo .leto delovanja. O tem, kako smo bi- - 
li uspehij-V letu 2006 in o načrtih za le- '*£■' 
to 2007/ smo predstavili na občnem 
zbortpKr'smo ga imeli 12.1.2007 v go
stilni Meglič. V letu 2006 smo najbolj 
ponosni na to, da smo se iz 5 članov 
ob ustanovitvi društva razširili na 33 . 
članov, da smo se organizirano ude-^Cy 
ležili Dolenjskega pokala, kjer smrTT/s 
pobrali veliko medalj, zasedli 2. ma- ftffj 
sto med društvi, se udeležili različnm ' 
maratonov, tako znotraj Slovenije kot 
tudi zunaj nje in bili na splošno zelo 
uspešni, saj so nekatere naše tekači-, 
ce prvikrat pretekle maraton (42 km).
Poleg tega imamo vsi člani svoje dre
se, po katerih smo prepoznavni, svojo 
zastavo, spletno stran... Poleg teka 
smo našli čas tudi za druženja vseh 
vrst kot so pikniki, praznovanja rojst
nih dni, društveni teki, razni skupinski 
treningi... Predvsem pa je pomemb-. 
no, da smo postali v tem času res pra-

MP OS© ©EL®

In kaj nas čaka v letu 2007? Organizirano se udeleževati na čim 
i.Q,tekaških prireditvah znotraj in zunaj Slovenije, spodbujati ljudi h 

mju, organizirati različne društvene teke,... skratka nadaljevati 
no delo v letu 2006. Če želite postati tudi vi naš član, se lahko 

ružite' društvu do konca februarja. Več informacij dobite na naši 
strani www.dtptrebnje.si ali telefonu 041 744 026 (L. Rojc)

SEVNIŠKI TURNIR SLABIČI 
OPEN 2007 USPEL

V Sevnici je v soboto, 13. januarja v Športni dvora
ni OŠ Sevnica potekal malonogometni turnir, katere
ga seje udeležilo 17 ekip iz različnih koncev Šloveni- 
je. Med udeleženci turnirja so bili tudi organizatorji 
Slabiči, ki pa so že v 1. krogu klonili proti večnim riva
lom Gradnje Šoštanj.

V končnici turnirja sta se za 3. mesto pomerili ekipi ŠD 
Orlica Pišece in domačini Žalost, ki so pred tem izločili fa
vorizirane Gradnje Šoštanj, pokal pa je po streljanju pe- 
nalov ostal doma. Boj za krono je potekal med ekipama 
Avtokleparstvo Beguš iz Celja in domačini Šoštanj, Cvet
ka Lindič s.p.. Po napetem boju in rezultatu 3:3 je zmago
valca odločilo streljanje penalov, domačo čast pa sta v 6- 
ih krogih strelov rešila zanesljivi izvajalec Gregor Pešec

in domači "panter” med vratnicami Andrej Pešec, ki je 
prejel tudi pokal za najboljšega vratarja turnirja.

Pokal za najboljšega strelca pa je prejel Toplak (9 go

lov) iz ekipe Avtokleparstvo Beguš, nagrado za naj gol pa 
Šekoranja iz ŠD Orlica Pišece.

Ob 18. uri je potekala revijalna tekma med politiki in 
gospodarstveniki, zmaga pa je "seveda" pripadla politi
kom (4:2). Za Politike so nastopili Kristijan Janc, župan

Občine Sevnica, poslanec SLS v DZ, Ivan Molan, župan 
Občine Brežice, Marijan Pojbič, poslanec SDS, Jožef Ro
stohar, občinski svetnik SD, Martin Mikolič, župan Občine 
Rogatec in poslanec N.Si in Dejan Kmetič, vodja lokalne 
pisarne LDŠ, barve Gospodarstvenikov pa so branili Sil
vo Janc, vinogradnik, Marko Kašič, Bar Dile, Franci Soto- 
šek, Lekos d.o.o., Karel Kozole, Pekarna Kruhek, Marko 
Kotar, Optimo, Janez Imperl, Kiwi Shop, Bojan Novšak, 
samostojni ustvarjalec in Bojan Kostevc, Studio 2.

Med turnirjem so si obiskovalci lahko privoščili brez
plačno igranje ročnega nogometa, potekalo pa je tudi tek
movanje v streljanju šestmetrovk, kjer sta se za zmago 
pomerila znan malonogometni dvojec - brata Kurnik, od 
katerih je lovorika najboljšega izvajalca šestmetrovk pri
padla starejšemu bratu Goranu. (RokPetančič)

NE GRE ZA VANDALIZEM ...
Res hudo izgleda ta jumbo pano, ki je lociran pri dis

koteki Africa ob glavni cesti Mirna-Trebnje. Človek bi po
mislil, da so bili spet na delu vandali, a je Tomaž Goreč, 
lastnik Africe zadevo demantiral: "V pano seje nekdo za
letel s tovornjakom in tudi sam nam je prišel to povedat. 
Kljub temu smo zadevo prijavili na PP Trebnje." Lahko bi 
tudi kdo pomislil, da je šlo za "napad" na Martina Strela, 
čigar plavanje seje tiste dni reklamiralo na panoju, (asm)

SREČNO, MARTIN STREL!
Ko seje Martin Strel pred meseci odpravljal na trening 

po trebanjskih zelenicah, se je kar nekajkrat z veseljem 
ustavil tudi na našem uredništvu, kjer je nastala tudi 
spodnja fotografija. Martinovo plavanje lahko spremljate 
na www.martinstrel.com. mi pa tako njemu, kot tudi celot
ni ekipi ob tej priložnosti želimo veliko uspeha. (gsm)
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MLAJŠI VETERANI RK TRIMO 
TREBNJE SPET »NA BOJNEM 
POHODU«

V soboto, 27. januarja je v Novem mestu potekal II. ve
teranski rokometni turnir za Pokal Krke, katerega smo se 
udeležili tudi mlajši veterani RK Trimo Trebnje. Turnirja 
seje udeležilo šest ekip (Novo mesto, Črnomelj, Sevnica, 
Šentjernej, Krmelj in Trebnje). V predtekmovanju smo v 
naši skupini najprej premagali Črnomelj z 9:6 in nato še 
ekipo Krmelja z 12:6. Po zasedenem 1. mestu v predtek
movalni skupini smo v polfinalu igrali z drugouvrščeno 
ekipo iz druge predtekmovalne skupine (Šentjernej) in tu
di njih ugnali z 10:4. Sledilo je finale, v katerem smo se 
spet srečali z ekipo Črnomlja (ta je v polfinalni tekmi pre
magala prvouvrščeno ekipo Sevnice iz druge predtek
movalne skupine) in jih premagali s 15:3.

Tako smo brez poraza zasedli 1. mesto, 2. mesto so si 
priborili Črnomaljci, 3. mesto pa so si po streljanju se
demmetrovk zagotovili Sevničani. Za najboljšega igralca 
turnirja je bil proglašen igralec naše ekipe Marko Longar.

(Boris Kravcar)

NOVOLETNI POHOD PO 
SEJEMSKI POTI LETOS KRAJŠI

Da seje novoletni pohod po stari sejemski poti od Go- 
rejih Dol do Sevnice že dodobra zasidral med raznovrst
no ponudbo novoletnega dogajanja priča tudi dejstvo, da 
bi ga pogrešali, če ga ne bi bilo. Društvo Preska namreč 
letos zaradi obilice drugih obveznosti pohoda sprva ni 
planiralo, a so jih številni klici kaj kmalu prepričali v nasp

rotno. Zaradi deževnega vremena se ga je sicer udeležilo 
manj pohodnikov kot običajno, so pa vseeno ustvarili pri
jetno vzdušje. Traso pohoda so letos izjemoma skrajšali 
in se nazaj v Gorenje Dole vrnili že s Preske, pri tem pa 
ubrali novo različico poti preko Laz, Drušč in Pečic. Med 
vsakoletnimi pohodniki je bil tudi letos škocjanski župan 
Anton Zupet. (Jelka Trši nar: ielkatScaitng.com)

ZOPET ŠKANDALI GLEDE 
IMENOVANJA DIREKTORJA JP 
KOMUNALATREBNJE

Pravnica Zaletelova zavajala tako župana kot občinske 
svetnike. Nov vršilec dolžnosti direktorja je Štefan Velečič.

Na decembrski seji občinskega sveta je le-ta sprejel sklep, da 
se na predlog KVIAZ-a, ne izbere novega direktorja in da se do 
delitvene bilance oz največ za eno leto imenuje v.d. direktor, ki 
naj bi bil dosedanji direktor Jože Povšič. Po trenutnih »pravilih« 
direktorja Komunale imenuje občinski svet občine, v.d. direktorja 
pa nadzorni svet. Ker pa je občinska pravnica tolmačila, da je ob
činski svet, kot skupščina družbe javnega podjetja, višji organ od 
nadzornega sveta, je nato občinski svet z večino glasov zgornji 
sklep potrdil, župan Kastelic pa tudi sklep podpisal in ga poslal v 
izvajanje. Nadzorni odbor je nato konec januarja sprejel sklep, 
da se Povšiča imenuje za v.d. direktorja za obdobje treh mese
cev. Že čez nekaj dni oz. točneje v ponedeljek 05.02.2007 seje 
na izredni seji zopet sešel nadzorni svet, ki je po drugačnem 
(???) tolmačenju zakona gospe Zaletelove, razrešil z dolžnosti 
Jožeta Povšiča in za v.d. direktorja imenoval Štefana Velečiča. 
Čeprav Povšiču tako revizija, kot nadzorni svet nista mogla do
kazati nepravilnosti, so si to pravico prilastili kar 4 politiki (pred
sednik NS Jevnikar Franc LDS, Pravne Joža in Pevec Ciril iz 
DeSUS-a ter Jarc Mirko iz SMS), ki poleg dveh delavcev sestav
ljajo nadzorni svet in Povšiča politično razrešili. V naši kolumni 
na 12 strani že pišemo o predvolilnih dogovorih glede Komunale 
in sedanje vodstvo občine se je očitno odločilo, da bo nadalje
valo po starih poteh političnih kupčkanj in prerekanj. Očitno ne 
bo nič od predvolilnih obljub in sprememb ter novih obrazov, saj 
ostajajo stari obrazi, le funkcije se menjajo. Gospodu Velečiču 
pa želimo predvsem veliko zdravja, saj mu je ravno zdravje v 
preteklosti ponagajalo, da ni mogel opravljati službo vodje od
delka za Okolje in prostor na Občini Trebnje v polnem delovnem 
času. (Goran Smuk)
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SVETUJEMO, PROJEKTIRAMO, 
PRODAJAMO IN MONTIRAMO:
- vse vrste lončenih peči
- kmečkih peči
- kaminov
- tipskih kaminov
PRODAJA KAMINSKIH KURIŠČ:
- Supra - Francija
- Spartherm - Nemčija
- Bruner - Nemčija
- Edilkamin - Italija

Rodine 23, Trebnje 
fax: 07 3460 861 
gsrn: 041 640 928

Center za izobraževanje in kulturo Trebnje
Kidričeva ulica 2; Tel.: 07/34 82 T03 ______________________

Vpisuje v naslednje tečaje: NOVO! NOVO!

začetni tečaj 2. 3. 2007
• RAČUNALNIŠKI TEČAJI

- Excel, Internet in elektronska pošta - začetek 12. 2. 2007
• PRIPRAVE NA MATURO iz angleščine -21.3.

• TEČAJ ZA VOZNIKA VILIČARJA, UPRAVUALCA TGM IN DVIGAL -14.2.
• PRIPRAVE NA PRIDOBITEV NACIONALNE POKLICNE KVALIFIKACIJE

* VOZNIK V CESTNEM PROMETU
SOCIALNI OSKRBOVALEC NA DOMU (program je verificirala Socialna zbornica Slovenje)

* MASER / MASERKA . . .....
* SEMINAR OSNOVE IZ HIGIENE ŽIVIL Center za izobraževanje in kulturolE

Obenem vas obveščamo, da je še možen vpis v srednješolske Kidričeva ulica 2; telefon: 07/34 82 100;
izobraževalne programe ter v osnovno šolo za odrasle._ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ www.ciktrebnje.si

PC KRONOS
Osn. pl. Intel LGA775, Dual Chaneli DDR2, 
PCI-Ex 16x, SATA, RAID 0.1, SB, LAN, USB 2.0, 
Intel Gore 2 Duo E6300 
RAM 1024MB DDR2 
FDD 3,5" 1,44MB 
Trdi disk 250GB, 7200, 8MB 
DVD-/+RVV Dual Layer 
Gr. kartica ATI Radeon X1600Pro,
Ohišje Midi Tovver ATX

r

Monitor Prestigio 20.1" LCD,
P5200VV, 1680x1050@75Hz, 700:1, 300 cd/m2, 
Sms, 2x2W zvočniki, srebrno/črn, gar. 3L

USB ključi
USB 2.0 Memory Drive 
Patriot X-porter XT, 200x

1GB 29,00 EUR 
2GB 50.00 EUT

6.949,56 SIT 

11.982,00 SIT 
22.765,8 SIT

280,00 EUR Monitor Prestigio J

(67.099,20 SIT)

POINT.ER IT i. o Boštanj, Tel.: 07/8149 800 
Dolenji Boštanj 55, 8294 Boštanj 
www.poinler-il.si e-mail: inlo@poinler-il.si

Digitalni fotoaparat
Sony DSC-VV50, 6.0M, 3x opt. zoom

jkr

57.9»,« SIT

ZAL99EUR prfra

I ".mm.
i«

ii
i

fotoaparati

(nadaljevanje s strani 12)

Za pojasnilo smo prosili Dejana Smuka, predsednika 
DROT-a (pojasnilo: »Županova lista za razvoj« je v bistvu 
DROT, ki sta se mu pridružila Kastelic in Vencelj, ki je 
med tem časom že dobil vidnejšo funkcijo pri Kastelicu). 
Smuk zadeve ni želel komentirati, je pa povedal, daje bi
la naloga DROT-a vedno zavzemati se za najboljše, kar z 
delovanjem tudi vedno znova potrjujejo; tako so, na pri
mer, v svoji zgodovini podprli tako kandidata LDS kot Nsi, 
ker sta bila pač v danem trenutku najboljši izbiri za obča
ne.

Vprašali smo ga tudi, ali jih je Kastelic izkoristil, da so 
mu pripravili in vrhunsko vodili celotno kampanjo - spom
nimo se, da se samo leto pred volitvami Kastelic na nado
mestnih volitvah ni uvrstil niti v drugi krog -, zdaj pa je Ka
stelic pozabil nanje. (Ne pozabimo, daje na televizijskem 
soočanju med volilno kampanjo bivši župan Pungartnik 
dejal, da ste se s Kastelicem dogovorila, da zmagovalec 
drugemu ponudi mesto podžupana.) Smuk je povedal, 
da še vedno zaupa v osnovno poštenje ljudi in je prepri
čan, da si nekdo na tako vidni funkciji enostavno ne more 
privoščiti, da bi odkrito obrnil hrbet ljudem, ki so mu ves 
čas stali ob strani ter zanj zastavili svoje ime ter v skupne 
projekte investirali ogromno časa, energije in denarja. 
Vsekakor pa bo DROT še naprej deloval v dobro občanov 
in iskal najboljše možnosti za razvoj, ne glede na odloči
tev Kastelica. Ob tem je tudi povedal, da ga veseli, da Ka
stelic že sodeluje z enim članom DROT-a, to je Gorazd 
Marinček, sicer velik strokovnjak in analitik, predvsem na 
področju ekološkega izkoriščanja energetskih virov.

Tako nismo izvedeli, kaj se kuha v ozadju, vendar pa 
bomo še naprej budno spremljali dogajanje okoli župana 
in njegovih aktivnosti.

Če bo resnično prišlo do združitve med Kastelicem, 
LDS in DESUS, o čemer se že kar glasno govori med 
ljudmi, bomo že bolj verjeli, da obstaja skriti, a skrbno 
načrtovan scenarij, v katerem so DROT-ovci - morda ma
lo naivno - potegnili ta kratko.

Vendar pustimo času čas. Najprej se moramo prepri
čati, da bo Kastelic dopustil, da LDS zasede mesto glav
nega urednika Glasila občanov. Tu je sicer še ena varo
valka - občinski svetniki, ki morajo 14. februarja na občin
ski seji potrditi odgovornega urednika Glasila občanov. 
No, upamo, da bo strokovnost premagala politične ape
tite ter svetniki ne bodo podprli omenjene »kuhinje«.

Pa še nekaj upamo - da se ne bo slučajno Kastelic »za- 
štrikal« s svojo bolj ali manj tiho koalicijo ter ustvaril dva 
pola, »leve« in »desne«, česar nam je počasi že dovolj. 
To je pravzaprav bila njegova najmočnejša točka v pred
volilni kampanji: združevanje vsega, ne pa izločanje.

Če se zgodi ta navezava, nismo z izvolitvijo njega do
segli nič posebnega - spet se nadaljuje stara zgodba, na 
oblasti pa ostajajo več ali manj isti ljudje, kot so bili do 
zdaj. Ob tem gre čast izjemam oziroma novincem, ki se 
trudijo po najboljših močeh, na primer Ivan Gole iz 
DESUS-a, pa Marko Grandovec (SD) in Silvester Prpar iz

No, najhujše pa bi bilo, če bi Kastelic ustvaril dva nas
protna si in nezdružljiva pola, pa istočasno ne pridobil ve
čine v občinskem svetu. V tem primeru bi se dobesedno 
vrnili nazaj v čas sporov glede avtoceste, komunale, čis
tilne naprave itd.

Ali povedano drugače, če se že gre Kastelic neke igri
ce, naj vsaj nam, občanom, prinesejo razvoj in rezultate. 
Konec koncev nas zanima le to... njegova vest naj osta
ne pa njegov problem.

(GN)
PS: Roko na srce, kar se tiče konkurenčnosti, bi si bolj 

želeli, da Glasilo občanov ostane takšno, kot je, saj bi 
nam v obstoječi zasnovi manj »skakalo v zelje«. Vendar 
pa iz profesionalnega stališča menimo, da si občani za
služijo dva medija, ki vsak na svoj način odsevata doga
janje v občini.
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VRSTICE ZA KULTURO...
Januarje bil, za razliko od precej pestrega decem

bra, malo manj pester - vsaj kar se kulturnih dogod
kov na območju nekdanje občine Trebnje tiče.

IZTOK HUMAR V KNJIŽNICI - V Knjižnici Pavla Golie 
Trebnje so tako v ponedeljek, 8. januarja, pripravili nekaj

za ljubitelje konj. Gost večera v knjižnici je bil namreč Iz
tok Humar, avtor knjige Kapo dol! Globok priklon! Njego
vo veličanstvo konj!

POTOPISNO PREDAVANJE METODA MAROLTA -
Teden dni kasneje pa so pripravili še potopisno predava
nje S kolesom po gorski cesti sanj Karakoram highway. 
Metod Marolt seje s kolesarskim prijateljem Jurgenom iz 
Nemčije podal na kolesarsko popotovanje po divji gorski 
pokrajini v Pakistanu in na Kitajskem. Svojo izkušnjo je 
predstavil z zanimivimi fotografijami, pa tudi z glasbo in ti
pičnimi tamkajšnjimi predmeti. Povedal je, da sta s prija
teljem - zaradi morebitnih napadov talibanov - lep kos 
poti prekolesarila v spremstvu pakistanskih policistov.

številne dogodivščine pa so se srečno razpletle, Metod 
pa zdaj o njih predava širom Slovenije.

V TREBNJEM PIKA NOGAVIČKA IN CVRANO DE 
BERGERAC - Za kulturni utrip pa je poskrbela tudi ob
močna izpostava JSKD, ki je v četrtek, 11. januarja, v Kul
turnem domu Trebnje pripravila četrto predstavo v okviru 
10. sezone otroškega abonmaja. Lutkovno gledališče 
Maribor seje predstavilo z zgodbo o Piki Nogavički. Zad
njo soboto prvega letošnjega meseca pa je z zgodbo o 
prigodah in spletkah iz 17. stoletja nastopila gledališka 
skupina 'Od daleč lepši' KUD Dolsko. Na oder trebanj
skega kulturnega doba so prinesli junaško romantično 
tragikomedijo vverzih, Cyranode Bergerac.

NA MIRNI KOMEDIJA KRIZA PRI NOVAKOVIH - V
soboto, 13. januarja so v domu TVD Partizan na Mirni na 
povabilo tamkajšnjega KUD Klas gostovali gledališčniki 
iz Dolenjskih Toplic. KUD Vesel teater je s komedijo Kriza 
pri Novakovih nasmejal številne obiskovalce v dvorani.
Za smeh sta poskrbela predvsem Branko 
(Sandi Bradač, prvi z leve) in Anka 
(Vanja Lukšič, druga z desne)

Prepričala sta besedilo in izvedba.

TRADICIONALNO SREČANJE BRADAČEV V MO
KRONOGU - Naslednjo soboto pa so v Mokronogu pri
pravili že sedmo, tradicionalno srečanje bradačev. Šte
vilo sodelujočih bradatih mož je bilo letos nekoliko manj

še, ampak prireditev je menda vseeno uspela.

, UMETNOST PRIPOVEDOVANJA PRAVLJIC NA 
ČATEŽU - Zadnji konec tedna v januarju pa je bil pravlji
čno obarvan. Na Čatežu pod Zaplazom je namreč pote
kala tridnevna delavnica Umetnost pripovedovanja prav
ljic. Delavnico v domu Čebelica sta vodili pravljičarka, 
pevka in zbirateljica slovenskega ljudskega izročila Ljoba 
Jenče ter likovna terapevtka iz Zagreba, Mira Kliček. 
Udeleženci - kar 14 jih je bilo - so se zbrali že v petek po
poldne, svoje druženje pa so sklenili v nedeljo s priredit
vijo Čateško pravljično popoldne. Na delavnici so se bo

doči pravljičarji seznanili s tem, kako oblikovati glas, kako 
se obnašati na odru, poseben poudarek pa je bil na no
tranjem doživljanju pravljice, na imaginaciji, in na likovni 
terapiji, ki s preprostimi tehnikami podpira človekovo no
tranje izražanje v govorici risbe, barv in oblik.

Kolje med najinim klepetom povedala Ljoba Jenče, je 
vsak od udeležencev pravljico doživljal na svojevrsten, 
sebi lasten način, kar se je videlo tudi v nastalih likovnih 
delih. Dodala je še, da barve s sabo nosijo določeno raz
položenje, zato je povezovanje besede z barvo pomem
ben del pri spoznavanju samega sebe in doživljanju juna- 
kov pravljice.

Na zaključni prireditvi, ki se je začela s samostojnim 
nastopom Ljobe Jenče, so vsi udeleženci skupaj pove
dali eno pravljico, prireditev pa se je sklenila s skupinskim 
prepevanjem dveh ljudskih pesmi. Moči so združili Me
šani pevski zbor Kres, Ljoba Jenče in obiskovalci v dvo
rani na Čatežu.

Sprehod po januarskem kulturnem dogajanju tako 
zaključujem. Mesec februarje mesec kulture - vzemimo 
si kakšno minuto zase in obiščimo katero od številnih pri
reditev, ki nas napolnijo s posebnimi občutki, pa še prilož
nost za kakšen klepet so!

Za Caitng kulturne drobtinice pobira Petra Krnc.

Policaja najdeta 4 bombe. Med vožnjo se jima kota
lijo, pa pravi prvi: "Kaj pa, če katera explodira?" Pa od
govori drugi: "Bova pa rekla, da sva našla samo tri!"

Policaj Fati: "Kako seje zgodilo posilstvo?" "Takole", 
začne Fata, "najprej meje vrgel na tla in mi začel slačit' 
obleko. Potem mi je še zvezal usta in roke. In če ne bi 
dala nog narazen, bi mi zvezal še njih!!!"

OPRAVIČILO!
V prejšnji številki smo naredili dve napaki. Morda še 

kakšno, pa naj velja to opravičilo tudi za morebitne druge, 
seveda niso bile namerne...

Prvi kiks smo naredili pri zadnjem odstavku članka o 
cvičkovih princesah. Poklicala nas je Erika Avguštinčič in 
se sicer zahvalila za lep članek, a hkrati omenila, da se ji 
zdi zadnji odstavek rahlo žaljiv. Morda je bil omenjeni del 
članka res rahlo neprimeren, zato se njej in tudi ostalim 
prizadetim cvičkovim princesam opravičujemo. Vaše po
vabilo na kavo kljub temu z veseljem sprejmemo!

V trač članku pa smo Mariji Prosenik pripisali le eno se
stro, Marija pa ima dve sestri. "Oh, ne rabite se sekirat", je 
sicer dejala gospa Marija, kljub temu pa čutimo obvez
nost, da se ji opravičimo, hkrati pa javnost (kogar pač za
nima) seznanimo z resnico. Da le ni kje padla kakšna sta
va na račun tega... (Uredništvo)

I ŽELITE IMETI 
SVOJO

SPLETNO STRAN?
Pošljite mail na S

REM TUDI LETOS, KLJUB 
MOČNEJŠIM EKIPAM KOT LANI, 
NIMA KONKURENCE

V nedeljo, 21 .januarja je bil odigran 6. krog zimske lige 
v malem nogometu. Ekipa Rema je zagotovo prvi favorit 
tudi za končno zmago, saj ima pred zadnjim krogom pr
vega dela kar 6 točk naskoka pred najbližjim zasledoval
cem. Prve štiri ekipe se bodo v nadaljevanju namreč po
merile vsaka z vsako za naslov prvaka, zadnje štiri pa po 
istem sistemu za obstanek v ligi. Za tri mesta, ki še vodijo 
v ligo za prvaka, se potegujejo kar štiri ekipe; Urbič, Para
diž, Stop teh in Okrepčevalnica Vavtar. Trenutno je v naj
slabšem položaju Stop teh, ki je izgubil tako z Urbičem 
kot tudi s Paradižem, premagal pa je le Vavtarje. V zad
njem krogu igra proti Šentrupertu, Urbič in Paradiž pa bo
sta med sabo odločala o drugem mestu. Najlažje delo bi 
morali imeti Vavtarji, ki se merijo z zadnjeuvrščeno ekipo 
Terce, ki bo skoraj zagotovo prihodnje leto igrala v drugo- 
ligaški konkurenci.

Ce Vavtarji zmagajo, potem v najslabšem primeru za
sedajo tretje mesto po prvem delu. Če pa igrata Urbič in 
Paradiž neodločeno, so Vavtarji celo drugi, saj so oba 
premagali. Ob takem razpletu odpade iz lige za prvaka 
Stop teh, ki se uvrsti v ligo za prvaka le ob svoji zmagi in 
Vavtarjevem morebitnemu porazu ali neodločenem izidu 
proti Terci.

Rem 6 6 0 0 28:12 18
Urbič 6 4 0 2 35:19 12
Paradiž 6 4 _0 2 28:20 12
Okrepčevalnica Vavtar 6 3 1 2 26:17 10
Stop Teh 6 3 0 3 17:24 9
ŠD Šentrupert 6 2 .0 4 13:26 6
Tika________________ 6 1 1 4 15:22 4_
Terca § o 0 $ 8:30 9

Napeto bo torej vse do zadnjega sodnikovega žvižga 
predzadnje tekme med Okrepčevalnico Vavtar in Terco. 
V spodnjem delu lestvice je skorajda jasno, da bo zadnje 
mesto zasedla ekipa Terce, ki je tudi najmanj pokazala v 
tej sezoni. Za še eno mesto, ki naslednje leto vodi v drugo 
ligo oziroma mesto, ki zagotavlja obstanek v prvi ligi, se 
bosta krčevito borili Tika in ŠD Šentrupert. Slednji imajo 
pred Tiko dve točki prednosti, kar pa jim še ne zagotavlja 
obstanka, saj je v treh tekmah drugega dela še vse mo
goče. Tudi Tika je sposobna presenečanja. Tako, kot je to 
storila v tem kolu, ko je v zadnjih sekundah odščipnila dve 
dragoceni točki Vavtarjem, ki jim bodo še kako manjkale 
za boj za najvišja mesta.

V II. ligi zaenkrat najbolje kaže Transportom Uhan, ki 
imajo 15 točk, na drugem in tretjem mestu pa so nogo
metaši Mirne Uniteda in Bluefashiona, oboji z 10-timi toč
kami. VIII. ligi pa so Tem-ovci dosegli že 15 tgčk in imajo 
kar 8 točk naskoka pred drugouvrščenim ŠD Dolenja 
Nemška Vas. (www.kaDodol.com. asm)
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Delovni čas:
Veterinarska postaja Trebnje d.o.o. je odprta ob 
delavnikih od 7.-15. ure.
Ambulanta za male živali:

* delavnik: od 7 - 8.50 ure,
ponedeljek, torek in četrtek: od 16.-18. ure 
sobota: od 8.-12. ure
Telefon ambulante za male živali: 34 82 126 ali 041 606 903 
Dosegljivi smo 24 UR na tel. št. (07) 34 82-120

VETERINARSKA POSTAJA Trebnje
Pekel 8,8210 Trebnje 

Tel.: (07) 3482-120, Fax: (07) 3482-121
AMBULANTA MOKRONOG:

Tel.: (07) 3499-014

V skrbi za zdravje vaših živali opravlja Veterinarska postaja Trebnje d.o.o. 
naslednje veterinarske storitve:
♦Zdravljenje domačih živali na domu (terenu) 
♦Ambulantnozdravljenjemalihživali 
♦Lekarniško dejavnost

♦Zdravljenje bolnih živali
♦Laboratorijska diagnostika (parazitološka,hematološka, 

biokemijska)
♦Kirurški posegi(sterilizacije,kastracije....)
♦Svetovanje o negi, vzdrževanje in prehrana hišnih ljubljencev

Na terenu opravljamo vsa veterinarska strokovna opravila kot so: 
♦Ustrezna preventiva: zaščitna cepljenja,vitaminizacija in 

svetova nje pri prehrani živali 
♦Odkrivanje bolezni inzdravljenježivali 
♦Kirurški posegi (carski rez,tujki,kastracije....)
♦Umetno osemenjevanje domačih živali 
♦Zdravljenje plodnostnih motenj 
♦Pregledi na brejost(zgodnje odkrivanje brejostizultrazvoko 
♦Svetovanje in izdaja zdravil

Specialistična veterinarska opravila v ambulanti za male živali: 
♦Diagnostika in preventivna cepljenja

V priročni veterinarski lekarni so na voljo:
♦Pomožna veterinarska zdravila z nasvetom veterinarja, 

namenjena preventivi in zdravljenju živali 
♦Krmila za različne vrste in kategorije živali 
Sredstva za zatiranjezajedavskih bolezni, razkuževanje hlevskih 
površin in odpravljanje mrčesa in zajedavce 

♦Vitaminsko mineralni dodatki 
♦Dietna prehrana in kozmetika za male živali,
♦Strokovni nasveti

Milica BOŠTJAN VOVK S.p. www.vulkanizerstvo.si

TRGOVINA* HITRI SERVIS-VULKANIZERSTVO-AVTOOPTiKA* AVTOPRALNICA

NOVO V TREBNJEM!

HLrr ^

J

Ob predhodni
f najavi si lahko rezervirale 

m nadomestno vozilo SMART. 35 Leti
vafl"*

AKCIJA V Ml 4--KHI

d^Ni/ilTrr
- MENJAVA OLJA (ob nakupu olja 

brezplačna menjava)
-CHIP TUNINO razprodaja 

določenih modelov - Renault,
Opel, VW že od 420€ naprej

- TEKOČINA ZA STEKLO, 1 liter -1,50€
- MENJAVA in PRODAJA IZPUŠNIH 

SISTEMOV

NOVE DEJAVNOSTI V NAŠEM CENTRU
NOVO! TRGOVINA Z REZERVNIMI AVTODELI 
NOVO! HITRI SERVIS ZA VSA VOZILA 
NOVO! PREDELAVA VOZIL NA PLIN 
NOVO! POLIRANJE VOZIL

NOVO! KEMIČNO ČIŠČENJE VOZIL 
NOVO! SERVIS ZAVOR IN AMORTIZERJEV 
NOVO! PRODAJA IN MENJAVA IZPUŠNIH SISTEMOV 
NOVO! POPRAVILO AVTO STEKEL

VULCO CENTER - Boštjan Vovk s.p.
Tel.: 07/3461440,3461441,031/204-333, e-pošta: bostjan.vovk@siol.net 

OBRTNIŠKA 4, TREBNJE DEL ČAS: 8-17, SOB. 8-12; AVTOPRALNICA: 8-17, SOB. 8-15, NED. 8-12 (ob nedeljah v primeru dežja zaprto)



REJC MARIJA s.p.

KRMELJ 51

PRCHftflNA PRI MARJANI, 
GOSTIŠČC RARBRRA

■ NEDELJSKA KOSILA
jedii^oinarocil1j| 

“pjzze, malTce 1 |
■ SPREJEMAMO ZAKLJUČENE

Wsk

DOSTAVA HRANE NA DOM 
ALI ŽEUENO MESTO 

(Chetering)

▲ Tel.: 07 81 84 123 ▲ 
V GSM 031 652 429 ^

Sprejemamo naročila 
za torte in potice

<3^ informacije
mob.: 041 671 389 

e-mail: info@deoton.com

VULCO CENTER - Boštjan Vovk s.p. 
www.vulkanizerstvo.si
Tel.: 07/3461440,3461441,031/204-333, e-pošta: bostjan.vovk@siol.net 
Obrtniška 4, Trebnje, del. čas: 8-17, SOB. 8-12

VOZfTlBOVgNEJi
VGRADNJA AVTO PLINA

Prednosti.'
-2x cenejša vožnjo

Najnovejši sistemi visoke kvalitete in tehnologije 
vodilnega italijanskega proizvajalca plinskih inštalacij.

Pooblaščeni zastopnik y \ 

in prodajalec za VL-. _
plinske sisteme laiudirenzo .

- daljši servisni intervali
- tišje delovanje motorja
- manjše onesnaževanje

* * * UGODNA
* (0V/'( K PRODAJA 
** * * PLINSKEGA in
KURILNEGA OLJA 24 ur/dan

POKLIČITE NAS NA:
TEL: 07/3481 400 - GSM: 041/300 900

čS&S,

tidlm

041/637 146 
KOVAČIČ MIRKO 
GRM 12, 8210 TREBNJE

TAJFUN RCA 320

■ ŽAGANJE DRV (1.000 SIT/m3) > 4,17 € 
-ŽAGANJE IN CEPLJENJE DRV 

(2.000 SIT/ m3) > 8,35 €
- IZDELAVA IN PRODAJA SEKANCEV
- MOŽNOST MLETJA LESA

V ŠENTLOVRENCU OTVORITEV 
PLEZALNE STENE

V petek, 2. februarja so v Šentlovrencu v tamkajšnjem 
Kulturnem domu svečano "odprli" plezalno steno, ki je 
hkrati tudi edina plezalna stena v zaprtem prostoru v Ob
čini Trebnje. Plezalno steno so večinoma naredili člani 
Športnega društva Šentlovrenc sami, sicer pa so jim z 
materialom ali denarjem pomagali tudi drugi. Tako je pod
jetje Hrast iz Šentlovrenca prispevalo vezane plošče, 
Rajnar Alojz smrekove trame, podjetje Cementni izdelki 
Goreč pa 200.000 SIT.

: mi'-

Omenimo še, da je 
Športno društvo Šentlo
vrenc pod vodstvom Jo
žeta Rajnarja zelo aktiv
no in je izpeljalo že veliko 
projektov. Aktivno deluje
jo nogometna, košarkar
ska, planinska in rekrea
cijska sekcija. Vsekakor 
je lahko "mali" Šentlov
renc lep zgled tudi dru-
gim, večjim športnim dru
štvom. (Goran Smuk)
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Za vsa vozila nudimo ugoden kredit na 
položnice s fiksnim obrokom do 6 let $
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J_'' www.ovto-slak.si
Anton Slak s.p.• Obrtniška 51 •Trebnje •Tel.: 07 34 81 481, 34 81 478 

GSM: 041 927 300 • e-pošta: borut.ceh@porsche.si
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BO CERKEV LE DOBILA 200 MIO SIT?
Tik pred zaključkom redakcije smo prejeli odgovor 

Odvetniške pisarne Brecelj, katerega ekskluzivno 
objavljamo nespremenjenega in v celoti, kljub temu 
pa ostajajo odprta vprašanja, katera smo zastavili v 
članku na strani 05.

Pišemo vam kot pravni pooblaščenci Župnije Trebnje, 
ki jo zastopamo tudi v denacionalizacijskemu postopku, 
vodenim pred Upravno enoto Trebnje pod št. 321- 
131/92. V spredaj navedeni zadevi ste nam po elektron
ski pošti dne 01.02.2007 posredovali vprašanje, kako se 
odvijajo zadeve po posredovanju pisnega opomina Ob
čini Trebnje, s katerim naša stranka uveljavlja odškodni
no zaradi nemožnosti uporabe denacionalizirane nepre
mičnine.

V izogib kakršnimkoli nesporazumom, menimo, da je 
smiselno, da vam uvodoma pojasnimo osnovne okoli
ščine celotne zadeve. Naša stranka je v skladu Zakonom 
o denacionalizaciji (v nadaljevanju: ZDen) pri pristojne
mu upravnemu organu že dne 09.03.1992 vložila zahte
vo za denacionalizacijo, s katero je med drugim uveljav
ljala tudi vrnitev sedanje nepremičnine parc.št. 233 k.o. 
Trebnje, na kateri stoji poslovna stavba - Prosvetni dom 
Trebnje. V dolgotrajnem in stroškovno obremenjujočem 
denacionalizacijskemu postopku je Upravna enota Treb
nje izdala delno odločbo, št. 321-131/92, z dne 
14.07.2005, s katero je med drugim Občini Trebnje nalo
žila vrnitev sedanje nepremičnine parc.št. 233 k.o. Treb
nje v last in posest naše stranke. Zoper del odločbe, s ka
terim je bila omenjena nepremičnina vrnjena naši stranki,

OBČINSKI SVETNIK SMS BOJAN 
RAJER JE ŽELEL PREKO 
GLASILA OBČANOV ŽALITI!!!

V januarski številki Glasila občanov je pri članku 
Stranke mladih Slovenije uredništvo zapisalo, da ne
primernih in žaljivih vsebin ne bodo objavljali, Cajtng 
pa spet ne bi bil Cajtng, če ne bi želel vedeti - kaj je bi
lo tako žaljivega. Prišli smo do senzacionalnega od
kritja. Rajer, predsednik omenjene Stanke, napade ti
stega, ki mu ponudi roko oz. da 
možnost sodelovanja. Med dru
gim tudi spodaj podpisanega, 
saj je bilo v vsebini članka (ka
terega je uredništvo Glasila od
stranilo) med drugim menda tu
di navedeno, tudi da je "v Treb
njem vse preveč Smukcev".

Ne vemo sicer, s čem smo se 
Rajerju zamerili, nedvomno pa mu 
gre v nos, predvidevamo da zaradi 
fovšije, uspešno delo Dejana 
Smuka (predsednik DROT-a in 
predstavnik Županove liste za raz
voj) in njegove žene Špele Smuk 
(svetnica v OS, predsednica TD in 
KVIAZ, katero je nato v cenzurira
nem članku tudi "napadel") ter 
morda in nenazadnje tudi spodaj 
podpisanega. Še bolj pa ga boli, 
ker je ostal sam na tem svetu (beri: 
v občinskem svetu) in sedaj "seka" 
čez vse, začel pa je s Smuki.

Pa se spomnimo, kdo je Bojan 
Rajer? Gre za tistega Rajerja, ki je pred leti v našem ča
sopisu ob volitvah posredno naročil reklamo za svojo 
stranko, potem pa toliko časa ni želel plačati računa, 
dokler niso prišle na vrsto nove volitve. Takrat je ves 
"stopljen" poklical in želel nekako "poglihati" račun. Se
veda smo na to pristali, raje kot pa da bi se 50 tisočakov 
vlačili po sodišču. Seveda pa smo točno vedeli, zakaj je 
Rajer naenkrat postal prijazen...

Govori se, da je Stranko mladih Slovenije (SMS) zapu
stilo kar nekaj članov, ker da se niso strinjali s programom 
Rajerja. Tega zaradi fer odnosov nismo želeli obešati na 
veliki zvon, nasprotno, vedno smo mu (Rajerju) bili na 
razpolago in mu brezplačno objavili že kar nekaj "njego
vih" (strankarskih) izjav za javnost. Glede na to, da SMS 
ni prišla v parlament tudi na državni ravni, je osip v Treb
njem bilo tudi pričakovati, zato mu tega niti ne gre očitati.

je Krajevna skupnost Trebnje vložila pritožbo z dne 
31.08.2006. Pritožbo Krajevne skupnosti Trebnje je Mini
strstvo za okolje in prostor zavrnilo s svojo odločbo, št. 
4903-9/2005, z dne 31.08.2006. Z zavrnitvijo pritožbe 
Krajevne skupnosti Trebnje in potekom roka za sprožitev 
morebitnega upravnega spora je postala odločba Uprav
ne enota Trebnje, št. 321-131/92, z dne 14.07.2005, v de
lu, ki se nanaša na vrnitev Prosvetnega doma naši stran
ki, pravnomočna. Krajevna skupnost Trebnje je predala 
denacionalizirano nepremičnino v posest naše stranke 
dne 08.11.2006. Od vložitve zahteve za denacionaliza
cijo do vrnitve konkretne podržavljene nepremičnine v 
posest naše stranke je minilo skoraj petnajst let.

V skladu z določbo 2. ostavka 72. člena ZDen je naša 
stranka upravičena do odškodnine iz naslova nemožno
sti uporabe denacionalizirane nepremičnine - stavbe 
Prosvetnega doma Trebnje. Gre za odškodnino oziroma 
nadomestilo za celotno obdobje od uveljavitve ZDen dne 
07.12.1991 do vrnitve podržavljene nepremičnine v po
sest naše stranke kot denacionalizacijskega upravičen
ca.

Tovrstnim odškodninam so se zavezanci v praksi pra
viloma izognili tako, da so nepremičnine, ki so bile pred
met denacionalizacije, že pred zaključkom denacionali
zacijskega postopka prepustili v posest upravičencev.

Ker je bila v konkretnemu primeru podržavljena nepre
mičnina vrnjena naši stranki v posest šele po pravno
močnosti denacionalizacijske odločbe, je naša odvetni
ška družba v njenem imenu Občini Trebnje posredovala

Je pa bolj zanimivo to, da je začasa županovanja Cirila 
M. Pungartnika SMS držala z desno opcijo, lani pa je 
kar naenkrat postala leva. Seveda le zato, ker je to po 
godu Rajerju. Slednji je bil namreč 100% prepričan, da 
bo tudi na lanskih volitvah županski stolček zasedel Pun
gartnik in si je že v naprej želel postlali. Stranka SMS bi 
naj podprla Pungartnika, ta pa bi naj njemu za protiuslugo 
dal mesto - direktorja Javnega podjetja Komunala Treb
nje, kar je še vedno Rajerjeva velika, a neizpolnjena že
lja. Kljub temu, da je z levo koalicijo sedaj "izvisel", živo
tari na levi strani, a ga po naših virih tudi levi ne marajo.

Morda bi bilo zanj (in za druge) še 
najbolje, če bi odstopil ali pa se 
ponovno poskusil približati des
nim.

A glej ga zlomka, tudi desni ga 
ne marajo. Do nas je namreč prišla 
celo informacija, da seje isti Rajer 
pred lanskimi volitvami (ob levici) 
dogovarjal tudi z desnimi, na
tančneje z SDS-om. In kaj je člo
vek predlagal? Rajer je največji 
slovenski politični stranki menda 
ponudil, da bi on in njegovi prijatelji 
iz stranke SMS zasedli prva mes
ta na listi SDS, saj bi naj na ta na
čin SDS dobil več glasov. Ob tako 
nerazumnem razmišljanju se člo
vek vpraša, če sploh živimo na is
tem planetu in hkrati - kdo vse 
lahko dandanes zaseda mesto v 
Občinskem svetu?

Sicer pa magistru Rajerju ne 
moremo očitati izobrazbe, kakor 
tudi ne nekaj stvari, za kar se je 

kot predsednik stranke SMS zavzemal, žal pa se je že 
večkrat rad okitil s tujim perjem. Kot vedno, pa bo tudi 
pri njemu le čas pokazal, koliko je dejansko vreden. Je 
pa mimogrede tudi sramotno, da izkorišča svojo stranko 
za obračunavanje z drugimi in zdravljenje svojih komp
leksov. (Goran Smuk)

CAJTNG
MARKETING: 051/621-939
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opomin pred tožbo z dne 23.11.2006. V omenjenem dopi
su, s katerim sami že razpolagate, smo Občini Trebnje 
pojasnili temelj in višino zahtevka naše stranke ter ji pred
lagali, da se celotna zadeva uredi po mirni poti brez ne
potrebnih pravdnih stroškov. Po navodilu stranke smo 
Občini Trebnje predstavili poravnalno ponudbo, v skladu 
s katero je bila naša stranka pripravljena popustiti kar za 
83.000,00 EUR in sicer pod pogojem, da bi se zadevo 
uredilo v najkrajšem možnem času.

Čeprav zadeva še ni zaključena in Občina Trebnje 
zahtevane odškodnine zaenkrat še ni plačala, menimo, 
da bosta naša stranka in Občina Trebnje celotno zadevo 
uspeli urediti sporazumno in po mirni poti. Po naših po
datkih trenutno potekajo intenzivni pogovori med našo 
stranko in Občino Trebnje, o vsebini katerih nismo detajl
no seznanjeni. Glede na to, da je Občina Trebnje očitno 
resen sogovornik z namenom zadevo zaključiti spora
zumno in po mirni poti, upravičeno pričakujemo, da se 
bosta naša stranka in Občina Trebnje uspeli sporazumeti 
tako o višini kot tudi o pogojih plačila odškodnine iz na
slova nemožnosti uporabe denacionalizirane nepremič
nine. Sporazumno urejanje tovrstnih pravnih razmerij je 
gotovo najprimernejše in stroškovno najugodnejše za 
obe strani.

Upamo, da smo vam uspeli pojasniti vsaj osnovne 
okoliščine celotne zadeve in vam primerno odgovoriti tudi 
na vaše vprašanje.

S spoštovanjem, odvetnik Damjan Korošec
Odvetniška družba Brecelj in partnerji d.n.o. - o.p.

VTRAMASU KMALU TUDI 
OPREMA ZA MOTORISTE

Podjetje Tramas Tramte d.n.o. s svojo prodajalno Tra- 
mas se je že pred leti spustilo v trgovinske vode, spe
cializirali pa so se za prodajo avto delov in dodatne opre
me. Nato so v svoji trgovini začeli ponujati še kolesa in 
kolesarsko opremo, na uho pa nam je prišla informacija, 
da bodo svojo dejavnost še nadgradili in sicer z opremo 
za motoriste. Informacijo smo želeli preveriti, zato smo 
poklicali solastnika omenjenega Tramas Zvoneta Tram- 
teta, ki je za Cajtng povedal: "Imate točne informacije. Ko 
se je Simobil preselil v Mercator center, smo se takoj od
ločili, da njihove prostore prevzamemo mi, v njih pa bomo 
strankam ponujali opremo za motoriste". Glede na to, da 
so vrata z druge strani trgovine še zaprta, smo želeli izve
deti tudi kdaj bo otvoritev... "Otvoritev bo predvidoma že 
v marcu, bomo pa preko Cajtnga o tem obvestili vaše 
bralce in naše Stanke”, je še zadovoljno povedal Zvone 
Tramte. (asm)

UMRLI V JANUARJU IZ 
OBČINE TREBNJE

■d1 04.01.2007 - Slak Terezija, Stari trg 18, Trebnje; ro- 
jena25. novembra 1919

D’ 09.01.2007 -Alojzij Novak, Breza 11 .Trebnje; rojen 
08. junija 1931

■fr 11.01.2007 - Grabnar Janez, Bič 8, Veliki Gaber; 
rojen 08. maja 1941

■fr 15.01.2007 - Repovž Ana, Pristava 2, Trebnje; ro
jena 05. januarja 1914

■5’ 21.01.2007 - Marija Povhe, Blato 15, Trebnje; roje
na 27. januarja 1922

■v1 29.01.2007 - Ladko Longar, Prešernova ulica 8, 
Trebnje; rojen 17. decembra 1949 

■u1 30.01.2007 - Jože Verbič, Breg pri Temenici 6, 
Šentvid pri Stični; rojen 22. septembra 1952

Podatke sporoča JP Komunala Trebnje

POMEMBNO OBVESTILO!
Glede na nekaj klicev in vprašanj naših bralcev - zakaj ne 
objavimo tudi umrlih iz drugih KS vam sporočamo, da 
smo že pred dobrim mesecem dni poslali dopise vsem 
KS v občini Trebnje, kjer smo prosili, da nam sporočajo 
omenjene podatke ali naj nam vsaj sporočijo, kdo upra
vlja s pokopališčem v njihovi KS, a se razen JP Komu
nala Trebnje na naš poziv ni odzval nihče. (Uredništvo)
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Uvoznik kotlov Froling
Kotli na lesno biomaso
Oprema za daljinsko ogrevanje
Servis in montaža
Izdelava in prodaja lesnih sekancev
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BIOMASA'
ROK SUHODOLNIK

Biomasa d. o. o.
Krnica 52,3334 Luče ob Savinji
tel.: 03 838 40 86 fax.: 03 838 40 87 gsm: 041 383 383

V SVETINJI BODO GRADILI
Soboto, 3. februarje skupina trebanjskih mladeničev 

izkoristila za položitev temeljnega kamna, (šele) istega 
dne zjutraj pa so poklicali tudi Cajtng, če bi zadevo ove
kovečili. Slučajno smo imeli čas in slučajno smo imeli še 
nekaj prostora na razpolago, zato smo Mitji, ki bo tudi in
vestitor, uresničili željo. K svečanemu dogodku je povabil

še prijatelje Damirja, Tomija in Bojana, ki so mu nato po
magali na pravo mesto postaviti temeljni kamen.

"Za sponzorstvo se moram zahvaliti Kamnoseštvu Ra
dovan, hvala pa tudi Trgovini Darka in Cajtngu", je med 
drugim povedal Mitja. Temeljni kamen je bil postavljen 
okrog 12. ure, prijatelji pa so nato še uredili okolico in jo 
pripravili za prihajajoča gradbena dela. (asm)

_______________ 20 _____

BIOMASA - TOPLOTA IZ LESA
Ob spravilu lesa in redčenju gozdov ostaja veliko 

lesa, neprimernega za prodajo. Velikokrat se tudi 
zgodi, da ne vemo, kaj bi počeli z grmičevjem, tanj
šimi drevesi in vejami. Ne glede na vrsto in gostoto 
lesa lahko vse to učinkovito uporabimo tako, da s 
sekalnikom zmeljemo pripravljen les. Na ta način 
dobimo lesne koščke velikosti do 7 cm, ki jih skladi
ščimo v zalogovniku za sekance, od koder jih po
dajalca naprava avtomatsko dozira v kotel.

Kotel na sekance Froling se torej nalaga samo
stojno na gibljivo rešetko, kjer poteka postopek go
renja. Gibanje rešetke je pomembno zaradi stre
sanja pepela in prerazporejanja goriva. Rešetka je 
tako stalno čista (samodejno čiščenje pepela), gori
vo pa razporejeno na večjo gorilno površino, kar je 
pogoj za dober pretok zraka in optimalni izkoristek. 
Celotno kurišče je obloženo s šamotom in tako za
gotavlja enakomerno temperaturo v izgorevalnih 
prostorih pri različnih vlažnostih lesa. Samotna ob
loga skrbi tudi za ohranjanje temperature v kurišču, 
ko je kotel v stanju mirovanja. Ponovni zagon preko 
grelca je posledično hitrejši in varčnejši. Optimalno 
izgorevanje zagotavlja inteligentna regulacija dozi
ranja primarnega in sekundarnega zraka s poseb
nim ventilatorjem v povezavi z Lambda sondo. Tako 
dosežemo zelo visok izkoristek ter čist izpuh (izgo
rijo tudi smole), posledično pa manjšo porabo se
kancev in majhne količine pepela. Nastala toplota 
potuje preko samodejno čiščenih toplotnih izme
njevalcev, ki skrbijo za najboljši prenos toplote in 
minimalne izgube.

Princip izgorevanja je podoben tudi v kotlih na 
polena. Ločen imamo zgornji del kurišča, kjer les 
gori in hkrati nastaja lesni plin služi kot prostor za 
nalaganje polen -, in spodnji patentirani Samotni 
del, kjer nastali lesni plin popolnoma izgori. V pre
delu Samota tako nastajajo izredno visoke tempe
rature (tudi preko 1000 °C), ki potem potujejo skozi 
toplotni izmenjevalec, kjer se dimni plini ohladijo. 
Celoten postopek izgorevanja pa poteka na podo
ben način, kot pri kotlih na sekance. Viški energije 
se shranjujejo v akumulator toplote, porabljajo pa 
se takrat, ko je kotel v stanju mirovanja.

Rezultat takšnega sistema kurjenja lesa je nizka 
poraba goriva, majhne količine pepela, enostavno 
kurjenje in nalaganje enkrat dnevno. Kurjenje na 
les tako postane izredno udobno, varčno in ekolo
ško neoporečno. Za dodatne informacije se lahko 
obrnete na nas na našo številko 041 383 383 in z 
veseljem vam bomo svetovali. ijemeiprodniki

Oglašujte v 
CAJTMG-u 

051-621-939

,v SERVIS GROZNIK 
TREBNJE cTfTD

Glavarjeva c. 6, tel.: 07/30 44 701, gsm: 041/503445
posredniška prodaja

vozila FORD
IZJEMNI POPUSTI

PRODAJA RABUENIH VOZIL
- leasing, kredit

DELAVNICE AL/ 
STOKJTVE S 
50-lePno
TRADICIJO j

SERVIS ♦ 
VULKANIZERSTVO ♦ 

, KLEPARSTVO ♦
I LIČARSTVO ♦

KLIME ♦ 
TEHNIČNI PREGLEDI ♦



SALON LEPOTE
SPAR center Trebnje I. nadstropje; Gsm: 031/354-543 (Sabina)
Delovni čas: pon, tor, čet, pet - popoldan

Raja d.o.o.

I VSE VRSTE ROČNIH MASAŽ 
(klasična, terapevtska, z eteričnimi 
olji,...)
ČIŠČENJE IN RAZSTRUPLJANJE 
TELESA
PREŠO TERAPIJA 
PROTIBOLEČINSKA TERAPIJA ZA 
BOLEČE IN OTEKLE NOGE TER 
ŽILE
ANTICELULITNA TERAPIJA 
SPROSTITVENA TERAPIJA 
ENDODERMNA TERAPIJA 
(zmanjšanje obsega telesa 12 cm v 
mesecu dni)
GREEN VAC (najmodernejša 
terapija za oblikovanje telesa, 
odstranjevanje celulita in strij)

DARILNI BONI

■ BODY VVRAPPING (specialna 
terapija na osnovi segrevanja 
telesa)

■ ELEKTRO TERAPIJA 
(najučinkovitejša metoda za 
učvrstitev tkiva in mišic)

■ VSE VRSTE DEPILACIJE
■ REFLEKSNA MASAŽA STOPAL
■ MASAŽA S ČOKOLADO

ZDRAVO IN 
HITRO 

SONČENJE 
V STOJEČEM 

SOLARIJU

V TREBNJEM (PRE)VEČ 
OROŽJA, POLICISTI USPEŠNI 
PRI ODKRIVANJU

POLICISTI OSUMLJENCU ZASEGLI OROŽJE IN 
STRELIVO - Policisti Policijske postaje Trebnje bodo na 
Okrožno državno tožilstvo Novo mesto kazensko ovadili 
62-letnega moškega iz okolice Mirne Peči, ki je uteme
ljeno osumljen storitve kaznivega dejanja nezakonitega 
lova in kaznivega dejanja nedovoljene proizvodnje in 
prometa orožja ali razstrelilnih snovi.

POLICISTI OSUMLJENCU ZASEGLI POLAVTO
MATSKO PUŠKO IN STRELIVO - Policisti PP Trebnje 
bodo na Okrožno državno tožilstvo Novo mesto kazen
sko ovadili 33-letnega moškega iz okolice Trebnjega, ker 
je utemeljeno osumljen storitve kaznivega dejanja nedo
voljene proizvodnje in prometa orožja ali razstrelilnih 
snovi. Policisti so dne 24.1. na podlagi odredbe Okrajne
ga sodišča Trebnje opravili hišno preiskavo pri osumljen
cu, kjer so našli in zasegli polavtomatsko puško z bajone
tom in nastavkom za tromblon ter več nabojev.

ZASEG OROŽJA IN STRELIVA - Policisti Policijske 
postaje Trebnje so dne 26.1. dopoldne na podlagi odred
be Okrajnega sodišča Trebnje pri 40-letnemu moškemu 
iz okolice Trebnjega opravili hišno preiskavo in mu zase
gli polavtomatsko puško s predelanim lesenim kopitom, 
puško s predelanim lesenim kopitom, na kateri je bil na
meščen daljnogled in dušilec zvoka ter več nabojev raz
ličnega kalibra. Policisti bodo zoper osumljenca napisali 
kazensko ovadbo zaradi utemeljenega suma storitve 
kaznivega dejanja nedovoljene proizvodnje in prometa 
orožja ali razstrelilnih snovi.

ZASEG OROŽJA IN STRELIVA - Policisti PP Trebnje 
sodne 29.1. dopoldne na podlagi odredbe Okrajnega so
dišča Trebnje pri 73-letnemu moškemu iz okolice Treb
njega opravili hišno preiskavo in mu zasegli pištolo z na
boji, puško z lesenim kopitom, več nabojev različnega 
kalibra in 100 gramov eksploziva Amonal. Policisti so po
skrbeli za uničenje eksploziva. Zoper osumljenca bodo 
napisali kazensko ovadbo zaradi utemeljenega suma 
storitve kaznivega dejanja nedovoljene proizvodnje in 
prometa orožja ali razstrelilnih snovi. (StareSmolič, punmi

► interflash
Turistična agencija Interflash TURIZEM Trebnje
POSEBNA PONUDBA AGENCIJE INTERFLASH. IZLET ALI POTOVANJE JE LAHKO 
ODLIČNO DARILO ZA VALENTINOVO:
IZLETI PLAČA EDEN POTUJETA DVA!!!!! VSE CENE SO ZA DVE OSEBI:
‘SUPER IZLET NA KARNEVAL V BENETKE, 17.2.2007, ODHOD TUDI IZ 
TREBNJEGA, NOVEGA MESTA, AKCIJA PLAČA EDEN POTUJETA DVA: 55 EUR. 
Z odličnim vodenjem.
‘RIM, 22.2,8.3.2007,3 DNI, BUS, 205 EUR 
‘ZLATA PRAGA, 16.2., 23.2., 9.3., 23.3.2007,3 DNI, BUS, 149 EUR 
‘BERLIN, 23.2., 2.3., 23.3.2007,3 DNI, BUS, 230 EUR 
‘BUDIMPEŠTA, 17.2., 24.2., 3.3., 10.3., 17.3., 24.3.2007, 2 DNI, AVTOBUS, 

99 EUR
‘ROMANTIČNA BRATISLAVA, 10.3.2007,2 DNI, NZ, BUS, H0TEL3*, 107,07 EUR 
‘ČUDOVITI ČEŠKI GRADOVI, 10. IN 31.3.2007, BUS, H0TEL3*, NZ, 127,97 EUR 
‘SONČNA TOSKANA, 17.2.2007, bus, hotel 3‘, NZ, 157,15 EUR 
‘KARNEVAL CENTO, 18.2.2007, BUS, VODENJE, KROF, 57,01 EUR
SLOVENIJA:
‘ TERMESN0VIK, 2 DNI, POL, 16.2., 9.3., 16.3., 87 EUR 
‘TERME 0LIMIA, HOTEL BREZA 4‘, 5 DNI, (NED-PET), 18.2., 25.2.2007,188,10 

EUR
‘BLED, HOTEL BEST VVESTERN KOMPAS, 2 DNEVNI PAKET: 114 EUR 
(dvoposteljna soba, samopostr.zajtrk in večerja, na željo 1 x zajtrk v sobi, 1 
romantična večerja s svečami, 1 buteljka vina v sobi na dan prihoda, uporaba 
hotelskega bazena, fitnesa in jacuzzija, 1 obisk savne...)
HRVAŠKA
‘OPATIJA, HOTEL ČETIRI OPATIJSKA CVJETA, 16.2, 23.2., 26.2., 2 X POL, PLAČA 

EDEN POTUJETA DVA, 144 EUR
‘POREČ, HOTEL DIAMANT““, 3 DNI, POLPENZION, 15.2., 22.2., 1.3.,

8.3.2007... 95,56 EUR
‘ZADAR, HOTEL FALKENSTEINER CLUB FUNIMATION 4‘, 3 DNI, ALLINCLUSIVE 

15.2., 22.2., 1.3., 8.3.2007,120,59 EUR
‘UMAG, HOTEL SIPAR, 16.2-18.2.2007,2 X POL, 56,75 EUR
SMUČANJE
‘S SMUČMI V TERME: ST.OSVVALD, 7 DNI, AP OBERKIRCHLEITN***, ALL 

INCLUSIVE, 17.2-24.2.2007, APP 1/3+1, OD 495 EUR, 24.2.-3.3.2007, APP 
1/3+1, OD 380 EUR. NA VOUOTUDI APP UNTERKIRCHLEITN* “.
‘BAD KLEINKIRCHEIM, 24.2-3.3.2007, APP 1/4,7 DNI, NAJEM, 701,05 EUR
‘BOVEC, HOTEL ALP, 3 DNI, POLPENZION, 80,25 EUR
‘ROGLA, DEP. BRINJE, 3 DNI, POL, 135,21 EUR
SREDOZEMLJE
♦POSEBNA PONUDBA ZA NEPOZABNE POČITNICE, POTOVANJE NA OTOK 

MADEIRA, ODHOD 19. IN 26.2.2006, ŽE OD 744 EUR, ODHODI TUDI V POLETNI 
SEZONI Z LETALOM IZ CELOVCA.
‘TURČIJA, ANTALVA, POČITNICE +2 IZLETA, 3.3., 10.3, 17.3.2007, 7 DNI, ALL 

INCLUSIVE, LETALO IZ GRADCA, 199 EUR
‘EGIPT, SHARM ELSHEIKH H0TEL3*, 3.3.2007,7 DNI, POLPENZION, 389 EUR
‘EGIPT, SHARM ELSHEIKH, H0TEL4*+, 3.3.2007,7 DNI, POL, 459 EUR
INTERFLASH-eve DALJNE DESTINACIJE:
‘ BALI, 21.2.2007,15 DNI, OD 1086 EUR
‘POTOVANJE PO JORDANIJI, 23.2.2007,8 DNI, HOTELI 4‘, 849 EUR, NAJBOUŠA 

CENA NA TRGU M!
‘KRIŽARJENJE MOMBASA-ZANZIBAR-MADAGASKAR, 27.4.2007, 10 DNI, 

notranja dvoposteljna kabina, polni penzion, letalo, 999 EUR
‘KENIJA, MOMBASA, H0TEL4*, 13 DNI, POLNI PENZION, LETALO, 1.7.2007,677 

EUR
‘KUBA, H0TEL4*, 14 DNI, ALL INCLUSIVE, 28.2.2007,1.171 EUR
‘POTOVANJA PO MEHIKI, TAJSKI, SAFARI TANZANIJA, SAFARI KENIJA,...
NA V0U0 ŽE POLETNI KATALOGI ZA SREDOZEMLJE IN JADRAN, Z ODLIČNIMI
FIRST MINUTE POPUSTI!!!

Informacije in prijave: INTERFLASH TURIZEM d.o.o., Gubčeva 26, 8210 Trebnje, 07 34 822 22 / 27, info@interflash.si
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MILAN RMAN, NAČELNIK UE 
TREBNJE: "VAŠA NOMINACIJA 
IN ZAZNAVA NAŠEGA DELA 
NAM JE POTRDITEV IN TUDI 
OBVEZA ZA DELO V BODOČE"

Načelnik Upravne enote Trebnje Milan Rman je 
v prejšnji številki zasledil, da je ravno on prvi iz
med kandidatov za Zlatega leva 2007, katerega bo 
letos konec leta prvič prejel nekdo, ki bo s svojim 
dosežkom najbolj vplival na razvoj mesta oz. ob
čine Trebnje...

"Spoštovano uredništvo Cajtnga, v januarski šte
vilki Cajtnga sem zasledil, da je pričelo uredništvo z 
akcijo priznanja Zlati lev, za opazne dosežke občanov 
na različnih področjih javnega življenja in kot prvega 
nominiralo mene, kot načelnika UE Trebnje.

Priznati moram, da sem bil vesel in ponosen, da se 
je na ta način prepoznalo in poudarilo delo tako mene 
osebno kot predstojnika državnega organa v lokal
nem prostoru in s tem kot neločljivo tudi delo in napori 
vseh uslužbenk in uslužbencev, ki skupaj sledimo us
meritvam k dobri, prijazni in odprti državni upravi. Po
memben cilj modernizacije slovenske javne uprave v
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Hvale ra poaomeel ei

Faksimile dopisa 
mag. Milana Rmana

slovenskem prostoru, ki je v večji usmerjenosti k na
šim državljankam in državljanom kot uporabnikom na
ših storitev, skušamo v Upravni enoti Trebnje dosegati 
z vrsto sistemov, orodij in modelov izboljševanja Ka
kovosti, katerih uspeh in potrditev se kaže lahko samo 
v enem rezultatu, t.j. zadovoljni stranki. In veseli smo, 
da potrditve dosegamo v sistematičnih in strogih pre
sojah in pregledih kritične strokovne in ostale javnosti 
in nenazadnje tudi s priznanji, ki smo jih že kar nekaj 
prejeli. Še najbolj pa smo veseli, če naše dobro delo 
opazijo in potrdijo tudi naše stranke in ostala javnost.

Vaša nominacija in zaznava našega dela nam je po
trditev in tudi obveza za delo v bodoče. Predvsem pa 
si želimo, da bi v partnerskem sodelovanju in omre- 
ženju svoje izkušnje lahko delili z drugimi organizaci
jami javne uprave v lokalnem prostoru, saj je le kako
vost vseh, pogoj večje kvalitete življenja naših občank 
in občanov.

Hvala za pozornost in verjamemo, da bomo naši za
vezi k dobri in prijazni upravi sledili tudi naprej", je še 
zapisal mag. Milan Rman. (Goran Smuk)

KDO BO DOBITNIK/CA 
ZLATEGA LEVA?

Glede na odlične dosežke naših občanov, včasih od
mevnih celo v državnem merilu, smo v uredništvu Cajt
nga razmišljali, da ne bi bilo slabo nagraditi trud teh 
ljudi tudi drugače, žlahtneje. Njihov trud bomo na
gradili in dosežek celo ovekovečiti s posebnim častnim 
priznanjem, prestižnim ZLATIM LEVOM

Tako bomo vsak mesec izbirali in izbrali med vašimi 
predlogi tistega občana, ki bo po mnenju komisije naj
bolj zaslužen za naziv Občan meseca. Seveda bo tudi

komisija redno spremljala dosežke naših ljudi na raz
nih področjih ter tako ob koncu posameznega mese
ca vaše predloge lažje skrbno proučila. Izbran bo tisti 
občan, ki bo v tekočem mesecu najbolj pozitivno 
vplival na razvoj mesta oz. občine Trebnje.

Vaše predloge s kratko obrazložitvijo predlagane 
osebe bomo sprejemali vsak mesec do konca tekoče
ga meseca, predloge pa pošljite po e-pošti na naslov 
zlati.lev@cajtng.com ali po pošti na naslov Cajtng, 
Gubčeva cesta 28, Trebnje - s pripisom "Zlati lev".

Vseh 12 mesečnih izbrancev se bo predstavilo na 
zaključni prireditvi v decembru, kjer bo komisija med 
njimi izbrala tudi dobitnika - Zlatega leva 2007.

Naj občane meseca bomo izbirali od decembra 
2006 do novembra 2007. Za mesec december 2006 je 
komisija izbrala mag. Milana Rmana, januarja pa je 
postala naj občanka predsednica uprave podjetja 
Trimod.d.Tatjana Fink...

TATJANA FINK
OBČANKA MESECA JANUARJA

TATJANA FINK POSTALA 
AMBASADORKA UČEČE SE 
DRUŽBE

Inštitut za razvoj učečega se podjetja je na letni konferen
ci Tatjani Fink, glavni direktorici Trima podelil častni naziv 
Ambasadorka učeče se družbe za posebno prizadevnost na 
področju širjenja koncepta učeče se organizacije.

Tričlanska komisija je častni naziv podelila Tatjani Fink z 
naslednjo obrazložitvijo: »Tatjana Fink, kot direktorica us
pešnega podjetja, neprestano širi koncept učeče se organi
zacije med managerji in poslovnimi partnerji, preko številnih 
člankov in intervjujev pa tudi v širši javnosti. Posebej izpo
stavlja koncept učeče se organizacije kot pot do uspeha in 
poudarja, daje bila odločitev Trima za razvoj koncepta učeče 
se organizacije ključna, da že več kot desetletje beleži viso
ko in stabilno rast. Tudi na jubilejnem srečanju ob 45. oblet
nici Trima, kije lansko leto potekalo v ljubljanskih Križankah, 
je pred več kot 1000 gosti poudarila pomen koncepta učeče 
se organizacije in s tem tudi vsakega posameznika za uspeh 
podjetja.«

Naziv Ambasador učeče se družbe pridobi kandidatka za zasluge in rezultate prizadevanj na področju šir
jenja koncepta učeče se organizacije. Sem sodijo: dalj časa trajajoča nadpovprečna prizadevanja za imple
mentacijo projektov koncepta učeče se organizacije v svojem okolju in prenašanje prakse v druga učeča se 
okolja, posebna prizadevanja za širjenje koncepta učeče se organizacije v slovenskem oziroma mednarod
nem družbenem okolju: širjenje pozitivnih vesti o dobrih praksah, vzpodbujanje k razvoju organizacijskega 
učenja, poudarjanje znanja kot temeljne vrednote v organizacijah, odmevna publicistična dejavnost in moč
no prepoznavno strokovno delo na tem področju.

LE VPRAŠANJE ČASA 
JE BILO...

Tatjana Fink je diplomirana ekonomistka, opravljen 
pa ima tudi mednarodni podiplomski študij iz poslovne
ga vodenja - MBA. Je že dolga leta ena vodilnih pred
stavnic trebanjskega, slovenskega in pa lahko rečemo 
tudi evropskega gospodarstva, hkrati pa sodelujoča na 
veliko področjih, zato je bilo dejansko le vprašanje časa. 
kdaj bo nominirana tudi za naj občanko.

Poleg že navedenega in znanega bomo na tem me

stu navedli le nekaj njenih dosedanjih osebnih dosež
kov: priznanje manager leta 1999, nagrada GZS za iz
jemne gospodarske in podjetniške dosežke za leto 
2000, revija Manager ji je podelila priznanje za direkto
rico z največjim vplivom v poslovnem svetu v letu 2004 
in 2005, hkrati pa istega leta tudi priznanje za najboljšo 
vzornico prihodnje generacije.

Ker pa je v mesecu januarju prejela še eno izmed šte
vilnih priznanj, ki smo ga opisali v zgornjih vrsticah, smo 
se odločili, da jo izberemo za naj občanko meseca ja
nuarja. S tem bo seveda tudi ena izmed 12-tih kandida

tov za Zlatega leta 2007.

Izmed prejetih predlogov sta v ožji izbor za naj obča
na meseca januarja prišla tudi dr. Jernej Kranjc in novo
pečeni občinski svetnik Ivan Gole. Na podlagi priloženih 
argumentov predlagateljev seje komisija odločila, da v 
mesecu januarju za naj občanko izbere Tatjano Fink.

Med drugimi je bila predlagana tudi dr. Elizabeta Žlaj
pah, a žal ne izpolnjuje kriterijev za kandidaturo, saj ni 
prebivalka (zmanjšane) občine Trebnje.

(Goran Smuk)
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PANJAN D.O.O., TEL:07/34 60 700
Obrtniška ulica 33, TREBNJE

Za vse znamke vozil: 
AVTOKLEPARSTVO 
AVTOLICARSTVO 
VULKAN1ZERSTVO

TEHNIČNI PREGLEDI 07/3460711

•inv
SERVISOMV OMV
BENCINSKI 07/3482 790

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil SKODA

kh
informa-tika.
računalniški Inženiring

MULTIFUNKCUSKA NAPRAVA 

HP ALL -IN-ONE DESKJET F380
(oznaka artiklo: 071815)

104,28 €
24.990 SIT

- barvni brizgalni tiskalnik, čitalnik in kopirni 
aparat v eni napravi

- velikost papirja: A4 format
- tiskanje-ločljivost: 4800 x 1200 dpi; 

hitrost: (do) 20 str./min ČB, (do) 14 str./min 
barvno

- kopiranje-ločljivost: 1200 dpi; hitrost: (do) 20 
str./min ČB, (do) 14 str./min barvno; možnost 
povečave/pomanjšave: 50 - 200 %

- včitavanje-ločljivost: 1200 dpi
- vmesnik: USB 2.0
- garancija: 1 leto

Tel: 07/ 816 33 lO
So-vnioa., O-la^znl trg- 26

ctaerurnlnr
družinsko podjetje

CHEMCOLOR Sevnica d.o.o.
Dolnje Brezovo 36, SI-8290 SEVNICA 

Tel.: +386 (0)7 81 63 550, Fax: +386 (0)7 81 63 564

Proizvodni program:
Lesoton in Eco-kolor

lazurni premazi, od osnovnih do debeloslojnih premazov 
Salonltkolor In Betonkolor 

premazi za zaščito strešnih kritin in ostalih betonskih površin 
Temeljni premazi 

temeljni premazi za les in kovino 
Pokrivni emajli

pokrivni emajli za les in kovino, laki za les in laki za čolne 
Barve za zidove 

notranje in fasadne, bele in nianslrane
Parktne lake

akcija!
Želite zaščititi ali obnoviti lesene površine 

na vaši hiši, ograji, opažu, ostrešju, vrtni uti.
Za vas smo pripravili posebno ugodnost!

Pridite v Chemcolor Sevnica, Dolnje Brezovo. (6,5 km izven Sevnice proti Krškem na levem bregu reke Save)
in kupite zaščitni premaz 

za les Lesoton po izredno ugodni ceni:
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